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Kanalisert av Leif Havik

Storråd på Hjertetreff i Leikanger 16. mars 2017 kanalisert fra Iliuka v/Leif Havik. Transkribert av Richard Kolberg.

Mellom Leif (Iliuka) og tilhørerne, en vakker pyntet mandala med et stort lys. Det er vakkert dekorert med krystaller, 4
Rododendron blomster, en vase med markblomster og en ørnefjær.

‘Konu ekatah’ betyr ’Takk i kjærlighet’ og også ’Vær så god’.
‘Hayétana’ betyr at Iliuka hilser til vokter.
‘Oki Mikita Vena Kono Kekatah’ betyr ‘Sitt ned ved mitt bål og tal ditt råd’

Konu Ekatah.
Velsignet være denne ild og alt hva den opplyser.

Velsignet være kristalers vibrasjoner.
Velsignet være, blomens kraft.
Velsignet være pelsvesenet.

Velsignet være menneskebarn og eders undringer.
Oki Mikita Vena Kono Kekatah. Tal eders undringer.

Det er I. L. Iliuka, Hayétana
Jeg er veldig beæret over å kunne åpne denne spørsmålsrunden, og det er litt gøy! Fordi jeg øver meg litt på å stikke
hodet frem. Vi ser, dog der er klokt at der medfølger resten av legemet. Salige er de hodeløse… Hva er der din
undring? Jeg hører deg litt dårlig, men håper at jeg tar det inn via vibrasjonene her. Så er der vel, så er der vel.

Planeten Niburu er mange opptatt av… Vi ser. Hvorledes den søker, så er der at skape distanser i hva der er i tids
opplevelser. Alt hva der nu befinnes innom Moder Jords tentakler er så for at se at hele galaksen er i foren-
dringer. Hvilket der er i sine betydelser der påvirker menneskeheten og alt hva der lever på sin jord, lik der
transformeres til høyere frekvenser. Dog lik der òg skapes av høyere intensiteter i alt hva der er av hendelser,
symptomer så vel. Like fullt er der òg lik den kan intensivere sine Gleders opplevelser. Kono ekatah. Tusen
Takk! Ei er der tusen.

Kan du si noe om hvor den befinner seg ut i universet, ut i den astrologiske dyrekretssirkelen. Kan du si noe om
grad og tegn f.eks.? Hvile du dine tanker, for ei kan der beskrives så. Der er noget der vil transformeres in-
nom materiske prinsipper. For ei er den Niburu festet innum materiens lover, alt er der i andre frekvenser.
Således vil der være og forblive synligt for nogen, og usynligt for andre. Således kan der ei befestes innom
dine horoskoper. Kono ekatah. Takk skal du ha.

Når det gjelder overgrep og evt. dyp skamfølelse i forhold til det. I hvilken grad kan du si, eller fortelle om asteroiden
Lillith har vært involvert? Der påvirkes. Dog så er der òg for den chiron. Alt hva den nu ser, om den taler om
unnfangelsens tids fødsler. Så er der òg beskrevet i alt hva der befinnes innom den hus den søker, skaper der
og lik konflikter, overgripelser er lik psykologiske og fysiologiske fenomener. Således kan den òg i energier
blive lik den selv er overgripende. Kono ekatah. Takk skal du ha

Kan du si noe om hvor kraftig, farlig / ufarlig strålingen fra disse nye pulsklokkene innebærer? Om den nu tiltenker
at den selv bliver ikring 315 år, så bliver der noget besværlig. Dog ei ser vi den bliver så eldet. Kono ekatah.
Takk for gøyale svar!

Vær hilset Iliuka. Det er K. her! Hayétana

Jeg vil spørre deg litt om det med – Skal den til sin optikus? Ja jeg skal nok en tur dit! Det skal den. God tur! Jeg
vil spørre deg litt om melkeprodukter og egg. For noen mener at det er skadelig å innta det for mye. Hva er Ilukas råd i
forhold til det? Omdensøkerhvader tales egget, så er der vel omder ei drives over. Likder tilføres de vitaminer
og mineraler den behøver, dog lik den alt mere den skal se i samspillelser til hvilket der òg er mangfoldige
mineraler der søkes for at noget skal være i funksjoner. Således er der lik tilrådelig at der unnvikes hva der
tales melk. Ei er der for menneskebarn. Kono ekatah. Takk!

Så lurer jeg på om det med stort daglig inntak av frukt, bær grønnsaker og ville vekster. Om det kan føre til at skadelig
virus i kroppen nedkjempes? For nogle kan der blive så. Dog ei for alle. Der er noget knyttet opp til hvorledes der
er av blodets sirkulasjoner. Hvorledes der òg er i fundamenter lik der er av cellemembranenes byggestener.
Det er knyttet for hva der omdannes til proteiner og ensymer. Der gavner intet om den søker for citrusens
frukter om den ei opptager sådan energi innom sine tarmer. Hvilket der og er ei til gavn at søke for megen
frukter om den eter bekymmer. Kono ekatah. Takk!
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Vær hilset Iliuka. Det er J. Hayétana

Jeg lurer på Usnea tinktur. Har det samme virkning i dag som antibiotika på mennesker tidligere, og i så fall Så er der
korrekt, og ei er der generelt. Denmå se og for hva der er så er i de utviklings faser der er for imuner. Imunale
preparater er noget der og må tilføres gjennum til stadige tilførelser av de korrekte balanserende syrer og
baser. For hva den søker for urtenes tinkturer kan blive noget besværlig om der ei er i basiske tilværelser.
Om der så er forvandlet i hva der tales blodets cellestrukturer gjennum ubalanserende forsurede energier,
så vil der omdannes til ett slagg der ei er lett for legemet at blive av. Således skal den primært se til at der
bliver balanserede vibrasjoner mellom syrer og baser. Kono ekatah. Takk Iliuka

Vær hilset Iliuka! Det er S. Hayétana

Hvordan kanman finne og erkjenne kraftplasser? Hvorledes den søker, så er der at se atModer Jord og universum
er fylt av hellige punkter. Det er hva der besluttes og gjennum hva der tales geometriske figurer, hvorledes
denòg ser, så er alt innommolekylære strukturer oppbygget innomdengeometriskehellige struktur. Således
kan der søkes gjennom for hva den fornemmer innom sitt eget selv, således vil den tillæres at kjennes de
frekvenser den bemøter, om den kjenner forstyrkede energier, så kan der alt ytterligere forstyrkes om den
tillegger hva der tales kristaller av kvarts, alt innom begrenset omfavnelser efter hva der søkes at anvendes
til. Der forefinnes gamlemeridianer på sin jord. Der er av urtidens utspringelser. Hvilket den og kan søke til
sådanne linjer, der er noget lik 1,86 cm mellom hver rad. Hvilket den søker innom Currylines og Heartman
gitter. Alt er der lik meridianer der leder og forstyrker sådanne geometriske punkter. Kono ekatah. Tusen
takk!

Hei Iluka. Det er J. igjen.

Jeg er litt nysgjerrig på om Iliuka ønsker å ta, levere over stafettpinnen til noen andre når Leif trer ut som kanal for
deg? Nu har vi søkt i generasjoner efter generasjoner efter sådanne stafettpinner, og ei kan vi finne sådanne
pinner. Dog vi ser hvorledes der vil skapes alt høyere innsikter blant menneskebarn, så vil der opp dukke
andre kanaler. Besvikes ei ved det. Alt vil der og til strømme nu til at løfte en større tillit for sitt eget hjertes
opplevelser. Alt hva den selv mottager skal den oppløfte en større tillit til, anvende sådant en tanke i kring
hvorledes menneskeheten nu vokser innum den intergalaktiske frekvens. Således vil alle være kanaler om
den våger at tro for sine egne tankers fødsler. Være således i fortryggelser og være således en samlende flokk
for at bringe eders visdommer til en annen og se hva der forstyrkes gjennum trenelser til hva den selv trans-
formerer. For altets kilder er åpnet for alle. Kono ekatah.

Er det noe spesielt som dere ønsker å formidle til denne gruppa? Vi ser. Noget er der lik der skapes en tanke for
framtimens opplevelser. Klokt vil der være at kjenne hvorledes den bærer sin visshet i sin visdom. Bære
og en stolthet for den visdom den kjenner til. Ei skal den måle sin egen visdom opp imot nogen annens vis-
dom. Ei finnes der nogen klokere en andre. Alt er der hva der er samlet og hva der er erfaret gjennum ulike
inkarnasjoner. Hva denmanifisterer er altmere hvorledes den skaper en fortryggelse i sitt eget individ. Våge
således at meddele sine dypeste tanker, i alt hva den lever ut av sitt selv bringer der òg til gode refleksjoner
blant flokkens natur. Således skal den velge at se sitt eget individ vokse. At våge at se sin egen guddomme-
lighet innom sin egen tanke. At våge òg at ei blendes av annens visdom og at alt mere se sitt eget selv og hva
den selv kan bringe frem til kilden, alt lik vi taler, kildene er åpnet for alle. Således er der viktig at den ser
hvorledes den forener sine tanker i nutid, og i framtid. Der vil all tid møtes med hjertet, selv om hjertet er av
syntetisk plastikk utenpå. Kono ekatah. Takk!

Så lurer jeg på om hvordan været vil bli i Norge i de forskjellige himmelretningene her i denne sommeren? Skal vi
begynne numedKirkenes, dag 1: Ja takk (latter)Vi ser. Der bliver altmere lik den søker at se kolde vinder. Der
erdog tørredevinder. Likderògvil være likder stabiliseres til alt senerevarmetid fordenne rike. Like fullt vil
den og se at neste kaltid ei bliver som forventet. Se alt hva der nu er lik turbulensermellomden atmosfæriske
ogmeteorologiske himmel. Alt vil der skapes om til at se hvorledes der påvirkes av de forendringer der er, er
lik fødsler forModer Jord for at forvandle hva der talesmagneto nord ogmagneto syd. Alt er der imagnetiske
turbulenser. Ei er der knyttet for klimater. Alt er der i evige sykluser for Moder Jord, for universum, og for
hele sin galakse. Der bliver noget tørt òg hva der tales i den Østre del av galaksen. Kono ekatah.

Blev den vis nu? Ja blir det en varm sommer, jeg er ikke helt sikker. Vi ser ikring hvorledes den tilfører lik tredets
virke for at elde, så bliver der “hott” Kono ekatah.

Takk! Den var morsom. Kono ekatah.

En annen ting jeg lurer på, det er om Assad blir sittende og at det blir oppnådd fred i Syria? Ei ser vi der bliver så. Just
nu vi ser den står. Kono ekatah. (latter) Nu sitter den sitter! Blir det fred da? Der bliver fred. Dog der er ennu
turbulenser der vil manifesteres i riker der ei er forventet. Således er der for at skapes synligheter av hva
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der så var søkt at skjules gjennum dekader efter dekader. Alt vil der bringes til synliggjørelser. Således lik vi
før har talt, autoritetene vil fortape sin kraft, og der vil være folket der oppreises i en enhet. Der òg tilføres
assistanser i hva der tales den intergalaktiske enhet. Lik exstraterrestrials alt nu søker der påvirkes hva der
tales mengder av menneskebarns tanker til at vokse. Kono ekatah. Takk!

Hva kan du si om at det er blitt sagt at Putin vil være den som forhindrer 3. verdenskrig? Vi ser den gjør. Den gjør. Kan
du si noe mer om hvor lang tid – Nu har vi mistet forbindelser. Takk Iliuka! Kono ekatah.

Vær hilset igjen Iliuka, det er Kjersti igjen. Det er –Hvorfor er den igjen og igjen? (latter)Det er ånder der går igjen.
(latter) Jeg lurer på. Hvordan kan vi skille mellom falske og sanne nyheter som vi får via media? Lik der nu vil spredes
lik ilden for gresset, så er der hva der skapes av nyheter der ei er begrunnet. Alt hva den så kjenner, så vil der
vokse i en større tvivel iblantmenneskebarn, hvorledes der òg skapes en tilbakeholden lik naivitet, så vil der
analyseres og kjennes og hvorledes menneskeheten påtvinges til at anvende alt dypere refleksjoner av sine
intuitive egenskaper. Således er der godt nytt. Kono ekatah. Takk!

Så lurer jeg på. Mangehar jo opplevelsen av at her hjemme iNorge at politikerne ikke helt hører på folket lengre. Hvordan
henger det sammen? Vi ser. Således er der for alle der råder. De hører ei, de ser ei. Og hva de ser vil der ei gjøres
noget ved. Så var der og for den store universums senter. Dog nu er tiden for sansenes oppvåknelser, og så vil
der òg bringes til en dypere sans til at forstå for uten at tenke hva der er for autoritetenes ører og øyner. De
skal falle av. Kono ekatah. Takk skal du ha!

Iliuka. Det er S. igjen.

Hvordan kan man vekke det 3. øyet? Alt hva den søker gjennum sansenes opplevelser er at primært vokse i sin
tro for hva den selv sanser. Ei skal den tillate hvorledes den bliver formet av sine medmenneskebarn i kring
til hva den skal tro, og hva den skal kjenne. Der er av en dypere oppvåknelse til at se en holistisk tanke vokse.
Der er hvorledes den selv bringer en respekt i ydmykhet for sitt eget selv og sine sanser. Hva den fornemmer,
skal den bære tro for. Hva den og ser utvikles innom sine egne sansers opplevelser, det skal den bære tillit til.
Således den påvirker òg hva der tales gjennum de meditative opplevelser. Kundalini vibrasjoner skaper der
en forhøyet frekvens innom sin pineal. Dog det betinger hvorledes den og er forankret til Moder Jord. Kono
ekatah. Tusen Takk!

Hei Iliuka. Det er G. her! Hayétana

Dere kjenner til min dype takknemlighet ogVi vet, vi vet. Der er oversendt til den storemester. Takk! Kono ekatah.

Kan fjell og krystaller i fjell, innkalle mennesker og noe i mennesker? Det er korrekt! Og alt hva den nu ser så er der
alt lik der var hvilende kristaller der nu bringes til en større respons gjennom hvorledes menneskehetens
naturlige frekvens forendres. Alt hva der òg tales Schumann frekvenser er i forendringer, Moder Jord taler
en annen og en høyere tone nu. Således vil alt hva der lever i organismer påvirkes, og således vil alt hva der
er i molykulære strukturer forendres, DNA til eksempel. Således vil der òg se lettere oppvåknelser av sanser
og anvendelser av hva der er gavnligt for kristallenes frekvenser. Nu er der klokt at den ei forglemmer at den
selv kan programmere alt hva der er i kristallinsk natur, så og for vannet. Kono ekatah. Hjertelig takk!

Da har du svart på neste spørsmål. Det har vi du! Ønsker dere å fortelle oss noe mer? Om samme tema? Vi
ser. I en tid der skrives lik 3867, nesten 68 år tilbake i tid. Så var der anvendelser av kristaller. Lik der
transformerede meddelelser over store riker og av denne klode til andre kloder. Der var lik der kunne
forstyrke den telepatiske forbindelse og hvorledes der var opprettet en kommunikasjon med alle dyrs
vesener. Nu blev der fortapet under den tid der var for polare ombyttelser og hvorledes der forendret av den
Schumann frekvens der påvirket av Moder Jords magmastrømmer. Lik der òg nu beveges inn i en tids epoke
hvor der bliver og geometriske og geologiske turbulenser. Så vil der påvirkes òg hvorledes den anvender sine
telepatiske evner, om den vil. Kono ekatah. Hjertelig takk!

Jeg regner med at neste spørsmål går inn i det samme. At naturen begynner å fokusere mere energien sin. Så kan der
tales. Dog der er energien der fokuserer på naturen. Naturen giver dog en refleksjon. Kono ekatah.

Lager alle fjell som aktiveres en dyp durende lyd, og hva er det som høres i så fall.? Vi ser alt dyperemå den søke. Der
er Moder Jords magma strømmer der genererer en dypere frekvens. Just nu i denne tales sekund, så er der
noget lik ikring 17.3 Hz Hvilket der òg er noget lik nesten tre ganger hva der var i den orginelle vibrasjoner
av Moder Jord. Altså der er av høyere intensiteter der påvirker og hva der tales i de ytre sfære hvorledes den
kan se forendringer i himmel hvelvinger er påvirket av hvorledes der er avModer Jordsmagma oscillasjoner.
Kono ekatah. Takk!

Jeg lurer på. Lager mennesker som aktiveres en annen grunnlyd nå enn før? Så er der korrekt. Ønsker dere å fortelle
noe mer om det? Intet er der at tale. Hvilket der så er i naturlige forendringer, dog ei skal den se til pelsvesner,
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for ei vil den se at nogen hund vil tale mjau! (humring og latter) Kono ekatah.

Hva ønsker dere å fortelle oss om oppgavene til de menneskene som nå aktiveres? Der er alt viktig at våge at være sitt
eget lys bevisst, og at skape en større opplevelse av sin egen lys i sin egen frekvens. Ei at måle sitt selv imot
nogen annen. Og ei at forblendes av annens lys. Der er lett for menneskeheten at blindes og at fornedre sitt
eget lys i kraft av at blendes av sin nestes lys. Dog der finnes ei sådant at måles av våre himler. Alt lys vi ser,
er av godt lys. Således er der lik menneskeheten og individet selv der må søke at forgylle sin egen kraft og at
oppløfte sin tillit til sine egne kilder. Der er hvorledes den selv formidler sin egen kraft der er viktig for at se
hva den mottager av den store universum og den kosmologiske enhet. Kono ekatah.

Det virker som om flere og fleremennesker begynner å utrykke eldgamle språk, f.esk gjennom chantingDet er korrekt!
Hvorledes der så primært er noget lik der er tales simelært til hva der er av arameisk. Hvorledes der så er i
en tid, så vil der se at der er guder i alle livsindivider der lever på sin jord. Der vil og formidles noget hva der
tales en intergalaktisk tunge språk, hvilket der så vil være noget ubegripeligt i ennu en tid, dog i ett nu, så vil
alle forstå. Takk! – Det er sjelens språk. Hjertelig. Er den Inter dimensjonal også, og universell? Så ble der just nu
talt. Korrekt!

Hei Iluka G. J. her! Hayétana

Jeg tenker på ordet sjalusi og eiertrang og sånn, det er jo en del på jorden. Kan vi løse opp og bli kjent med det? Alt hva
den skaper en naturlig distanse til hva der så er av materiske eiendeler. Således at den ser en større verdi
i hva der befinnes innom hjertekammeret og hva der befinnes innom sjelens rum. Så vil den òg lettere se
hva der så kan knyttes til kjærlighet er ei begrenset i hva der tales materiske prinsipper. Der er alt hva der
lever, alt hva der ånder der alt lettere kan mottage den kjærlighet der er. Således vil der være en velsignelse
i individet selv når den oppvåkner sin egen kraft i tro for hva der er av den levende energi, og ei hva der er
bundet i hva den eier. Kono ekatah. Tusen takk!

Hei Iliuka. Det er G. her! Når og under hvilke omstendigheter har … Ja det har du jo allerede svart på! Takk (latter)

Vær hilset Iliuka det er O. Hayétana

Mange av oss opplever mye kaos rundt oss til tider, og med oss. Det er mye sykdom. Kan du si noe om dette, og på
hvilken Der er alt hva menneskebarnet søker at tilbakeholde innom sitt selv, og at stride imot de naturlige
forendringer der er. Alt hva den holder igjen skaper der påvirkninger av immuner, og der skaper en lettere
sårbarhet for alt hva der er av psykologiske og anatomiske besværligheter. Alt hva den således overgiver sin
kraft i tro for sin skaper og velsigner sin egen guddommelighet innom sin egen skaper. Så ville der være alt
lettere at leve sitt liv. Om den våger at leve i tillit til at alt kommer efter hva vinden leder, så vil den òg alt
lettere se at intet er der at strebe efter. Alt mere den søker at strebe efter kontroll for morgensolens ufødte
hendelser, altmere besviken vil den være. Alt hvorledes denholder fast i hendelser der var, altmere besviken
vil der være. Således ville der væreklokt at omfavnedet velsignedeheligenu, og at leve efternuets tilværelser.
Således vil den òg omfavne en større del av den gudommelige skapelse innom sitt selv. Kono ekatah.

Så lurer jeg på hvorfor tromma er så viktig for mange av oss? For alt hva der skaper resonanser i de dypere
frekvenser er òg lik der hviler skjult noget av de høyere overtoner. Det har påvirket noget lik av de celler
der er innom legemet for at se; at alle toner og frekvenser er de beste medisiner og terapier der kan være.
Således er der mengder av menneskebarn der søker til medikamenter og piller der er vakre kolører og
vakker pynt. Dog like fullt er der alt høyere frekvens av trommens vibrasjon til at stabilisere hva der er
instabilt i organer. Kono ekatah.

Hei Iliuka! Det er G. her! Det er Iliuka her! (latter) Det er bra! Og litt der…

I forskjellige kulturer og bla. i ulike indianer tradisjoner så har jeg inntrykk av at familiekonstellasjonen og barn verd-
settes veldig høyt. Dette er noe som ligger veldig sterkt i mange av oss. Men hva skjer når vi opplever å måtte ta valg
på tvers av dette, og splitte familien og splitte søskenflokken? Hva der tales moderne menneskebarns individ har
mistet flokkens tilhørighet langtider tilbake. Der og er noget en parallell visjon for hva der er splittet av hva
der tales fragmenter for sjelen at søke at forenes til en helhet. Den gjenfinner en bror og en søster i mange
livsvesener på sin jord. Der skal den søke til og alt hvader så tilbake senderkraft til universum for at den lever
vel i sin egen flokk. Således er der godt for sitt eget hjerte, og således vil der og være godt for sine biologiske
frøs energier. Alt vil der tilpasses gjennom den skapelse den selv gjør. Besværligheter vil der være gjennum
de bånd der brytes. Dog tiden er nu for at skape forenelser av større flokker, og at søke at se tilhørigheter til
den kollektive bevissthet manifestert på sin jord. Således vil den se behovet, for at skjule sitt selv i sine egne
huleganger, den tid er forbi. Kono ekatah. Hjertelig takk!

Blir vi utfordret på det vi opplever som hellig fordi det kanskje bør endres litt i form og innhold? Så kan der tales. Dog
der òg er for at bevitne at den selv manifesterer sine fortryggelser i sine fundamenter. Således er der at den
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prøves i sine fundamenter for at skape tvivel om sin egen tanke i sin skapelse. Dog kjenner den sin egen tone
i bevisstheter så vil den og være en stolt energi der er urokkelig. Kono ekatah. Takk!

Hvorfor opplever mange mennesker det som vanskelig, noen ganger uoverkommelig, å stå i sitt eget lys og bare være.?
Der er gjennom de motvinder der skapes, så er der òg hva den skal se tilbake i inkarnasjoner den har levet
før. Lik den gjennummengder av inkarnasjoner har stridet, dog striden er først og fremst inn i sitt eget selv.
Gjennumhvorledes den vegrer for at stige frem i sitt eget lys er efter hva den “tror” andremener, ei for hva den
selvmener. I den tid denvåger at briste de grenser for at stå i sitt eget selv, så er der òg lik denhar overkommet
striden, og i en så tid kan den anvende kraften i helige gjerninger alt mere en i strid. Kono ekatah.

Hva er det som gjør at mange opplever at de er redde for sitt eget vakre og sterke lys, og dermed alt som kan minne om
det? Der er efter hva der er programeret av tiden den var lite frø. Hvorledes den såmå overkomme er hva den
programmerer sitt selvmed i nutid, i den tid den søker at skape skygger av sitt eget lys, så er der og lik den ei
forstyrker sitt selv, dog den forsvekker sin egen kraft. Våge således til tross for hva der er av sine omgivelses
bedømmelser at stå i sitt eget selv. Det er en trenelse, så vil der og vandre tid til alle våger at stå i selvet. Det
er naturligt. Takk! Kono ekatah.

Med varmesøkende kamera kan vi plukke opp grader av varmeutstråling. Oppfatter vi hverandre på grunnlag av varmen
vi gir i større grad enn vi er klar over? Så kan der tales, og så er det. Dog like fullt er der at prioritere at se til
hva der er av kjemiske usynlige utsondrelser. Det er hva der skaper dialoger, eller hva der skapes nedverdi-
gelser. Således er der kjemiske prosesser, hormonelt om den vil, gjennom hva der òg er av interpsykologiske
forbindelser, mentale forbyttelser hva der så tilhører av sjelens språk til forendring. Kono ekatah. Takk!

Er disse kjemiske prosessene som dyr fanger opp mye sterkere enn oss? Det er korrekt. Takk! Og ei kan der kamu-
fleres.

Har den mistet tråden nu? Nei, jeg bare fant ut at jeg skulle hoppe over ett spørsmål. Skal den hoppe nu? (latter)

Hva ønsker dere å fortelle oss om lyskroppene som bor i og rundt oss, og som søker seg dit energien er riktig for akkurat
de? Tenker den nu for orbs? Jeg har ikke ord for det, men Oki! Vi ser den innerst inn i sine tankebaner tenker
for orbs. Vi later som. Alt hva den skaper forbindelser til sin egen helige struktur. Alt hva den ser i sitt eget
spirituelle livsvesen. Lik der er en del av en skapelse. Således vil den og attraheres hva der tales spirrits
gestalter, eller orbs om den vil. Alt er der høyere frekvenser der kan manifisteres i en hvit lys eller i en blå
lys, eller i hva der tales en gul lys. Alt er der efter de frekvenser den selv skaper. Hvorledes den òg ser, så er der
til spirituelle gjennombrytelser, opplevelser lik der skaper innsikter der bliver òg at oppløfte hva der tales
pinealens åpenbarelser og til at fornemme høyere frekvenser av ennu høyere gestalter. Spirits om den vil.
Der finnes mange kategorier. Og der finnes noget late spirits, der finnes høy energi spirits. Der finnes spirits
der skaper langdistanse opplevelser av galakser til galakser. Og der finne spirits der er bundet lik voktere, de
er “lusers” Kono ekatah. Det var gøy! (latter) Takk!

Er den spirituelt lat? Jeg!? Jeg håper ikke det! Den skal vite om den er eller ei, i tider den skaper utlevelser av
sitt eget selv til tross for hvorledes motvindene blåser. Så er der lik den skal våge at stå i sitt selv. Således er
den ei en lat spirit! Takk! Kono ekatah.

På ett råd nylig fikk vi vite at Iliuka ble 298 år gammel i den Det er korrekt, og 2 månder og 11 dager, og nesten
4 timer. Tones spørsmål er: Fortell oss hvordan dette er mulig med disse fysiske kroppene å oppnå en slik alder? Der
hvorledes den aktiverer sitt hjertes frekvenser. Den kan til velge at imitere at være en flue, og den kan imitere
at væreenhvader tales turtel (Skilpadde)omdensåvelger så en lavere frekvens i sineomdannelser i prosesser
av at eldes, så kan den leve i evige tider. Dog der tilrådes ei at gjøre så. For vi ser der er noget boring at imitere
at være en sten. Hvorledes den skaper en ny opplevelse av livets lengder er hva den fyller sitt liv med. Om
den fyller sitt liv med bekymmer, så er der lik den forkorter sine distanse til sin ende. Hvorledes den fyller
med livsgleder og opplevelser av naturens speilinger, så er der lik den skaper en større livsglød for sitt eget
selv og sine omgivelser, og da kan den leve til der bliver moser på sin sjel. (Latter) Takk!

H. sier: Jeg hører det snakkes om flodbølge og at i den forbindelse vil være tryggest å bosette seg enkelte plasser. For
eksempel enkelte plasser i Norge? Ei er det korrekt! Alt hva der så kan defineres lik “tryggest” er at overlate
sådant til sin skaperånd, ogat seatden leverhvorden lever, ogatdenvil blive ledethvordenskal levenår tiden
vokser. Således hva der defineres lik “tryggest” er hva den overgir sin kraft i ydmyk toleranse, og i ydmykhet
for at den er ledet på sine stier. Alt til sin tid. Kono ekatah. Takk!

Det ser ut til at avbildninger av alle fuglemennesker fra rundt omkring i verden viser at de bærer på en slags håndveske,
spørsmål fra O.Vi ser. Det er hva der skaper en forbindels til altets omgivelser der kan tales enmultienergi hva
der så skaper kommunikasjonen med alt hva der lever og hva der tales alle tungers taler. Således er der en
kommunikator. Takk! Det er av Sirius, av hva der tales Dogonfolkets fedre ogmødre. Hvilket der så vil komme
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tilbake og så vil der bringes noget hva der tales apparaturer der vil forbindes av de fuglemennesker lik alt
annet enn vesker. Kono ekatah. Er det fortsatt fuglemennesker blant oss nå? Det er.

M. spør; Ved behandlingmeddehøyere energiene. Finnes det alternative oljer til honning og palmerosa, flere blandinger?
Vi ser ei der kan bedømmes så. For der er de spesifikke frekvenser der avgives, om den søker til honningens
kraft, så er der primært den reneste energi der formildes gjennum frekvenser. Hvorledes den òg søker til
hva der i din himmel tales lønne sirup, så er der noget der skaper en tilsvarende frekvens. Dog hva den selv
Palmerosa er òg hva der definerer til en forstyrkelse av honningens frekvenser. Kono ekatah. Takk!

T. lurer på om Crazy Horse er inkarner i Norge nå? Så er den. Dog nu er den ei crazy. (Latter) Takk!

Vær hilset Iliuka. Det er I. her. Hayétana

Jeg har ett spørsmål til deg om denne oljen som det er så mange kriger og så mye bråk rundt om, og som vi har blitt så
avhengig av. Kan du fortelle oss litt om hvordan den er blitt til, og hva det er? Vi ser hvorledes den søker så er der av
eldede tiders opprinnelser omdannelser av kjemiske energier der er bevitnet av hva der så er i forråtnelse.
Således finnes der oljer, og der finnes eteriske energier på hele sin jord og på andre kloder. Noget er der òg for
hva den ser der bliver ei noget tomt av sådant. Dog vi ser der tilføres andre energiers kvaliteter og der bliver
en god tankes fødsel at søke til andre energier. Hvilket der og er en oppløftelse til en høyere intergalaktisk
frekvens hva der så vil ledes til Moder Jord. Så vil der forvaltes Moder jords hager i en alt annen frekvens en
gjennum oljer. Kono ekatah.

Så lurer jeg på om du kan si litt om de nye pyramidene som oppdages stadig flere steder og rundt om på jorden vår. Dog
de er alt annet enn nye. Det er alt eldre pyramider en av Egyptens riker. Således vil der og manifesteres til
at se at alle pyramider danner således noget hva der kalles stjernenes billeder. Der er alle pyramider der
er bygget på sin jord. Der er lik der tales monumenter av intergalaktiske visitasjoner der var på sin jord,
og der påvirker Moder Jords historier. Alt er der og av de gamle Symeriske riker der bliver funnet energier
knyttet for pyramidene, lik der var transformatorer lik der skapedes kommunikasjoner med andre kloder
der inkludert Mars og andre lokale kloder. Kono ekatah.

Er dette viktig for oss mennesker å prøve å forstå dersom vi er nysgjerrige på det? Har det noen betydning om vi leter
etter svarene og finner pyramidene? Og finner mønstrene? Betydelse er der for de der søker hva der tales eventyr.
Hvilket der òg er ei av store betydelser for at forstå. For forståelsen var alt mere viktig under den tid der ble
bygget. Der kommer en ny tids opplevelse i forståelser. Der kommer og visitasjoner i fra den ytre kraft av sin
rum. Hvilket der så vil defineres hva der vil anvendes til innom framtimens opplevelser. Dog hva der så tales
generatorer kan der ei anvendes noget mere nu. Kono ekatah. Tusen takk!

Hei Iluka Det er B. Hayétana

Når foreldre og barn dør. Blir de da gjenforent på den andre siden? For de fleste så bliver der så. Dog se nu der
finnes mengder av livs levende kraft mange inkarnasjoner om den vil, og således vil den alltid søke til at
sammenføyes med den flokk den har levet ved. For at skape forløsninger innom karmiske bånd, og for at
skape forløsninger for sitt eget selv. Således kan der tales, vi ser der er en dotter der var din mor. Kono
ekatah. Takk!

Vær hilset Iliuka. Det er M! Hayétana

Kan du si oss noe om Kristus-frekvensene? Lik alt er der definert i det høyeste lys. Hvilket der òg lever en Kristo
gestalt innom alle livsvesener på sin jord. Således den der forvalter sitt eget lys og skaper omdømmelser
for sitt eget lys gjennum gode tanker i rettvis ånd, forpleier og sin Kristo energi. Alt hva der så i en tid ble
manifistered til at holdes fast ved en gestalt er ei korrekt. Livsvesener i alle på sin jord. Alle kategorier har
sin egen lys av den Kristo frekvens. Kono ekatah.

Jeg lurer på om du kan si noe om EUs fremtid. Hva skjer i Europa? Vi ser der er noget der faller. Lik vi før har
talt, så vil den se hva der forløses, og så bliver der en liten flokk tilbake, og så bliver der finito pronto! (latter)
Stjernene faller. Der er alt begynt, således vil den se at forråtnelser når der så begynner i ett kadaver, så vil
der blive alt hastigt fortæret. Takk! Kono ekatah.

Valuta. Det er store svingninger på valutaen. Hvordan ser du på fremtiden for det? Vi ser der er turbulenser født,
og så vil der blive ved enden. Alt hva der skapes til en annen opplevelse av livets verdier, vil den òg se at der
vil vokse til alt flere ideer om forbyttelser av tjenester. Alt mere enn av myntenes forbyttelser. Vi har undret
stort i våre himler, hvorfor noglemynter er runde og hvorfor nogle er flate og papyrus. Hvilket der så er noget
totalt foruten meninger, hvilket der så vil være alt klokere at den ser de gjerninger der gjøres, alt skal mere
måles i verdier. Ja vel. Takk!

Får vi ett regjerings skifte i Norge til høsten? Ei ser vi der bliver så.
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Så ett lite spørsmål om innvandrer frykt. Ny forskning som nettopp har blitt gjort, sier at frykten for denne gruppen som
innvandret i Norge kan skyldes immunforsvaret vårt. At det er en ubevisst frykt som gjør at vi har den innvandringsfryk-
ten. Kan du si noe om det? Vi ser ei kan der tales der er begrunnet. Noget av intuitiver, og noget av ubevisste
tanker, så kan der ledes til sådant. Dog lik vi ser for individer der kjenner sådan fryktsomhet. Så vil der òg
automatisk søkes efter nogle kroker at definere hva der tales innom sin egen frykt. Hvilket der så er noget
at se at der vil overkommes i små doser og der vil komme en tid at de der har flyktet vil søke tilbake til sine
orginelle riker. Så vil der stå opp for sin egen kraft i den tid. Kono ekatah. Takk!

Det er jo en stor rettssak som pågår nå for tidenmot en politimann som heter Eirik Jensen. Er det noe du kan si om dette?
Er han skyldig, eller er han ikke skyldig? Er ei ilden vakker? Ja det er jeg enig i. Det var det du ville si om det? Kono
ekatah.

Nå er det mye leting etter olje i Norge. Det blir stadig åpnet for nye felt, personlig er jeg ikke så glad for det. Har du noen
mening om det? Bevare dine anti gleder. Takk! Det var ikke så ille da. Dog vi ser, ei ligger den våkenunder nattens
tid. Dog vi ser behovet for efterspørgelser vil der forminskes gjennum hva der defineres til alt annen energi,
solar energi og vindenes energier, der vil og skapes større innsikter ikring hva der taler den frie energiers
tankes fødsel. Ja Takk! Kono ekatah.

Kan du fortelle oss hvilken form Hjertetreff vil ta etter 2018? Skal vi nu se. Takk! Vi ser der bliver frukost. Det høres
flott, så det blir bare frokost etter 2018med andre ord. Så vil det, så vil det, og der vil skapes i nesten sammemodul.
Dog vi ser primært at hjertene òg kan forstørres noget, så vil den se behovet for at tenke i videre omfavnelser,
horisonter om den vil, lik den og ser forendringen innom sitt eget samfunn vil der påberope ett behov for
ivaretakelse av hjertenes ansamlelser. Klokt vil der være at den ser behovet for at et hjertet vil alltid vil være
i behov. Kono ekatah. Takk!

Og jeg lurer på om du har noe å tilføre eller fortelle oss om 5 års jubileet neste år? Skal der være kaker? Det tror jeg så
godt det kan være ja. Oki! Så er tiden reddet. Hvilket der og vil skapes noget omdannelser i hvorledes den leder
sin kraft. Hvilket der og er i god posisjon om den og ser behovet for delegeringer. Det var en “hint” (latter) Det
kan man si. Det var det du hadde å si om det. Tusen takk! Nu kom her en litenmeddelelse: Iliuka er kirurg! Iliuka
er? (Forsamling sier; kirurg) Så flott. Det gleder vi oss til neste år. (Forsamling sier; nei, det er nå. Operasjonen din) Å!
er det det han sier. Ja, skal jeg vente lenge eller? Hokus pokus! Takk skal du ha! Kono ekatah.

God dag Iliuka. Det er G! Hayétana

Ja, det var snakk om dette med oljer og fri energi som kommer etterpå. Jeg har spørsmål om den frie energien. Har du
noe du kan si om den? Og hvordan kan vi mennesker knytte oss på den? Alt hva den ser hvorledes der skapes gjen-
num frekvensenes forståelser. Så er der alt lik vitenskapen finnes i nutid. Lik der tenkes i alt for komplekse
tanker så vil der være lettere at kopiere alt hva der så er av frekvenser innum universums bevegelser. Alt
vil der sirkulere, og alt vil der kunne søkes at skapes oppløftelser, antigraviterende vibrasjoner. Således der
må tenkes i større tanker for frekvensenes betydelser, og hva der gjøres for at påvirkes frekvensenes omdan-
nelser til overtoner, og undertoner. Så vil der være den frie energis betingelser. Der er alt oppfunnet. Kono
ekatah.

Ja. Vil det si at den enkjenner inne i trærne, når enkommuniserermed trærne er det den frie energien enkjenner på? Der
tilhører. Lik der ei er antigraviterende vibrasjoner i tredets natur. Dog lik der er en bevissthet om hvorledes
der skal vokse til himmelen, og hvorledes der skal være befestet til Moder Jord. Lik der og er spesifikke lik
der tales 443 Hz. Så er der noget bragt for at kommunisere til sine andre søster og bror trær. Hvorledes der
skapes en ny forståelse for frekvensenes betydelser det er hva der blive at se for menneskeheten nu. Kono
ekatah. Ja!

Jeg jobber som tre pleier, og vi sliter litt med å dette å vurdere hvor lenge kan ett tre stå før det kommer til å bli en fare
for å falle ned over hus og ting? Er det en måte å Lik ei er der for nogen spesifikk tre. Om den ser, så kan en tre
blive 3800 år, hvilket der òg kan være en tre der er alt eldre om den søker i de dypere skoger. Dog i tider der
bebygges huser, så skapes der og noget turbulenser for vindenes passasjer, der påvirkes og for hva der tales
tredets rot, og så kan der blive at tredet bliver noget trett av at være kramper i sin rot. Så vil der falle om.
Kono ekatah. Takk Iliuak. Takke tredet.

Hei Iliuka. Det er G. her!

Nuer der nesten lik denpåminner våre himler omat denmaser (latter) Tone lurer på; Er det noemere dere ønsker
å si om hvilke urter som kan erstatte antibiotika? Vi ser: Alle urter hva der søkes er primært i sin egen eksistens
av sin egen antibiotika. Dog der forefinnes alt hva den ser innom sin egen skog er at søke og for selje treets
sevjer. Hvilket der påvirker hva der tales allergener i likhet med bjørkens safter. Så vil den se naturen finnes
og for enebærets frukter og hva der tales kreklingens fukter. Det er antibiotikum tilstrekkeligt. Dog der er
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alt mere viktigt at der ivaretager lik der tales den varige imuner, ei at anvende og søke efter sådant når den
bliver syk. Der er alt mere hvilket den søker til hva der forebygger. Det er at imitere at være ett dyr, og at ete
hva naturen har. Takk! Kono ekatah.

A. M. lurer på Psoasmuskelen. Den kalles for sjelens muskel av noen. Hva skjer når det er skade/slitasje nederst i
ryggsøylen og psoasmuskelen blir berørt? Vi ser der kan heles gjennum spesifikke trenelser, og den muskulære
forbindelse er alltid knyttet til hvorledes den permanent lever ut sin egen respons. Om den fornekter sine
egne oppgaver for livet, og skaper begrensninger av sitt eget selvs livsutfoldelser. Så er der lik der skapes
slagg i alle muskulære fibrer, så inkluderet for den muskel. Takk! Kono ekatah.

Hun lurer på. Er psoasmuskelen sjelens speil? Ei er det.

Så spør hun videre; Slitte og degenerative ryggvirvler som påvirker nerver fordi det blir trange forhold, kan det heles
uten kirurgi? I så fall hvordan? Vi ser. For nogen kan der gjøres så. Det er gjennom bevegelser og tilførelser av
hva der er av benets strukturs oppbyggelser, magnesium og kalium. Hvilket der òg er noget den ser i en tid
at der er knyttet for karmiske opplevelser. Hvilket der finnes noget unge individer der òg er nedslitt innum
sin rygg. Hvilket der betyder noget av den karmiske prosess er ennu ei fullføret. Hvilket der og kan være til
oppbyggelser gjennum at se de fundamenter der er. At leve ut den kraft der er ment for sjelens lys at gjøres,
og ei søke at tilbakeholde sitt eget lys, i respekt for nogen, eller av frykt for nogen. Dog i den tid den våger at
åpne seg selv i en tro for at den selv er en gudommelig individ, så vil der være naturlig at der forstyrker sine
søylers bevisstheter. Det er en god begynnelse. Hjertelig takk! Kono ekatah.

Er det noe mer om psoasmuskelen og nedre del av korsryggen/bekkenet som dere ønsker å dele med oss? Ei skal
der skapes fokuseringer formeget for den spesifikke muskulære. Vi ser alt klokt vil der være at se at hele
bekkenet er en balanseenhet for hele legemets søyler. Hvilket der påvirker alt mere for at se naturlige
forbindelser til at balansere sinemokasiner, og hvorledes den beveger sine vandrestaver skaper der og nogen
forbindelse gjennum den kundalini kraft og til sin nakke, hvilket der så er for hjernestammens bevissthets
forendring, at vedstå sitt eget selv omder blåsermot ellermed. At leve sitt liv lik der erment for sjelens viljer
er at forstyrke sin kundalini vibrasjon. Minnes og hvorledes den tilfører oksygener for sitt blod. Takk! Kono
ekatah.

Så lurer hun på; Det reklameres så mye for collagen tilskudd til personer med ledd problemer. Er dette nyttig? Det er,
det er. Takk!

Hei Iliuka. Det er A. K. Hayétana

Hayétana. K. har ett spørsmål: Hvordan ser vi på Ahriman, Lucifer og Kristus i dag? Vi ser. Alt er der lik der er
aspekter at betraktes av alle individer. Lik der stundom kan påvirkes en større Lucifers betraktning i en
energi der ut trykkes, det er påvirket avmenneskebarnets frykt. Hvilket der òg sermange kan der forblindes
innom den Kristo energis gestalt. Forglemme således hva der så er i det ytre. Dog søke alt mere at kjenne
efter hva der er i en god balanse innom sitt eget selv, om den lever i sin kristo lys, om den lever i en maria
gestalt, om den lever innom Lucifers prinsipper. Kraften er tilstede i alle. Kono ekatah. Takk!

Hvordan børe skolen være for barnet og ungdommens beste? Vi ser. Tiden vil der så se i store forendringer hva der
og tilkommer en høyere frekvens gjennom de kristaliniske forbindelser der er. Alt vil der søkes at defineres
lik ulike symptomer, dog ei skal den høre for den doktor. Alt vil der skapes en større innsikt der er for den
store folkets masser til at se at der er høyere innsikter der lever i alle de små livsvesener Takk!

Så lurer han på. Hva er din eller Iliukas intensjon? Vi ser alt hva der defineres lik intensjoner er for at skape
opplysenheter, og at skape en bevistgjørelse i kring det lys der alt er i våre himler. Lik vi før har talt hvorledes
menneskebarnet søker at gjøre gleder for sitt liv skaper der og enterteinment for våre himler. Således vi
frydes når menneskebarnet streber. Kono ekatah. Takk! Hvordan kan du få bli servert på best mulig måte? Lik
den gjør. Lik den kjenner bevisstheten der er i kring. Således er der og lik at kjenne en dypere forankring
mellommoder jords magma og for hva der forvaltes under de stor himmelske sfærer. Alt hva den kjenner og
en større tilbakekallelse av sin egen energi er hvorledes den bærer en større tillit. Det har den gjort før. Kono
ekatah.

Kan du hjelpe oss med å hvem har godt av å ta sakramentet og ikke? Vi ser alt vil der så være naturligt for individet
selv at til velges. For nogen er der òg lik der tales en intellektuell resistans. Dog der vil like fullt til ledes
gjennum forståelse og en søken der efter, om der er i behov. Der er igjennum den tid for menneskebarn der
lever lik nord for den ekvatorial energi der skapes ei så megen behov lik der er for menneskebarn der lever
syd om ekvatorial. Kono ekatah.

Er det noen forbindelser som ikke er bra når det gjelder Bufo? Der er knyttet til hvilken intensjon der søkes. Om
der søkes i en renet tanke, om der søkes av gode intensjoner i en kjærlighets omfavnelse. Så er der vel. Dog
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om der søkes for at skapes nye posisjoner, og for hva der tales strategiske hensyn. Så er der ei av klok energi.
Kono ekatah.

Portalen i Oppdal. Hva er dens misjon? Der er alt mere for at skape en genererende vibrasjon der er for at åpne
de alt eksisterende energier forbindelser i hva der tales energier knyttet for den store galakse der og er lik
den ser demeridianer der ledes der ut av og knyttet for Verona innom Italienske riker, tilfeldig vis. Er det flere
tilsvarende portaler? Det er tusener og tusener og tusener. Stjernespråk. Kom opp her, hva kan du si noe om det? Lik
der så blev søkt for hva der tales at defineres lik Arameisk energi. Så er der knyttet for de gamle sumeriske
kilder. Det er et språk der og blev befalet i hva der er av den store sumeriske bror, Andromedas. Kono ekatah.
Takk!

De Nye Energiene er gitt til Norge. Er det meningen å ta de ut i verden? Så er det. Kan man gi De Nye Energiene til sine
barn uten tillatelse? Alt hva den tenker i positiv omtankelse for sine frø, så er der vel. Der behøves ei at spørges
noget om sådant. For hvem vil der så ei så frydes over at blive oppløftet i vindene. Så vil der gledes og. For ei
kan der nogen tid bydes for megen kjærlighet. Ei kan der bydes nogen tid for meget lys, og ei kan der någen
tid oppvåknes for megen hva der tales kollektiv energi. Kono ekatah. Takk!

Jeg hadde ett spørsmål om orbs, men du svarte kanskje på det? Det er korrekt! Ja!

Så er det medisinhjulet som ligger i Oppdal. Det er helt andelenes en det vil lærer om hos Leif. Vil du fortelle om hjulet
som ligger der? Der er helig geometri. Og således bærer der frukter av de samme frekvenser. Dog omder søkes
gjennumanvendelser til en sådan energi behøves der at noget forstørres. Gjennumden tid der er, så er der alt
mere lik enmanifestasjon av en helig punkt der er for de spesifikkemeridianer der tilfeldigvis var knyttet for
Verona. Takk! Der til hilser av våre himler lik der frydes over alle der søker at imitere at være nymfer (latter)
Kono ekatah.

Iliuka det er G.

Kan du si noe om korsbåndskader? Hva er beste behandling for slikt? Lik alt skaper der en tro for at der så må
være i stillhet. Dog alt hva der skaper en større fleksibilitet for alle ledd og band der er for alt i legemet
skapes der igjennom bevegelser. Således vil der heles om der òg er av en kort tid til ro, og så må der være en
større bevegelses utlevelse i en tid for at se en større fleksibilitet. Dog fleksibilitet i sener ogmuskler kan der
forøkes gjennum anvendelser av hva der tales olivenets oljer. Således vil der være alt mindre hva der tales
seneskadelser for de der lever i Italienske og i Spanske riker, en hva der er for de Nordiske riker. For vi ser
den er noget forfrosset i sitt rike. Kono ekatah. Ja! så Olivenolje kan hjelpe? Om der etes. Ei må der påsmøres.
Der må etes, det er korrekt! Ja! Flott!

Neste spørsmål; Mann og kvinne i et forhold. Der de ikke ønsker å få flere barn, men fortsatt ønsker å ha sex i lag. Hva
tenker du om det går an å gjøre for å unngå det på en god måte? Hvorledes den så ser så er der lik at forfølge der
tales tiders epoker, perioder om den vil. Dog like fullt kan den ein noget værnes imot sådant, for der er efter
skaperens tanke, og ei efter hvamenneskebarnet vil. Således finnes der ogmagier, og hva der talesmirakler i
hva der er i en tid. For der er efter hva der bevitnes i sjelens ønsker, og ei efter intellektets ønsker, og stundom
så er der ei mange menneskebarn der vet hva sjelen ønsker. Kono ekatah. Takk!

Jeg lurer på hvordan jeg best kan oppbevare og ta vare på en Kinesisk tempeltromme? Den er jo ganske stor. Dog like
fullt er der til anvendelser. Lik den alt mere skal se hva der anvendes er i kraft av sitt selv. Hvorledes den ser
at der er en god opplevelse til at leve ut spesifikke frekvenser innum sitt eget selv. Der er ei at ivaretakes ved
at lagres. Der må søkes at anvendes lik en levende skapelse, så vil den leve sitt eget liv. Kono ekatah. Takk!

Vær hilset Iliuka det er B. Hayétana

Du har snakket om at solfaktor kremer ikke er så veldig heldige å bruke. Så sa du at du kunne lage din egen. Har du noen
oppskrift på det? Vi ser alt hva den søker primært for hva der taler cocosolje, lik der er feter av cocos. Så vil der
og bringes en større disposisjon for en filtrasjon i hva der behøves. Ei for at tilføre hva der i din himmel tales
para bener. Ei for at tilføre noget der skal duftes. Dog for hvorledes den ser, så forefinnes der òg lik den ser
en større vern om den ser til en kokosnøtt, lik der finnes ei nogen solbrente kokosnøtter (latter) Det er bare
kokosolje du snakker om da? Ei er der av oljer, dermå gjøres lik feter. Så vil der og tilføres til eksempel noget av
hva der tales honningens natur der vil skape en større substans. Så vil der være noget lik vegrelser for nogle
menneskebarn at anvende sådant. Dog der bliver alt vel for protekt mot solens belysninger. Kono ekatah.
Takk!

… Og så kommer der mengder av bier i stedet (latter)

Hei Iliuka. Det er C!
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Hvis alle land har ett karma eller en rolle, hva er Norges rolle eller karma i verdens sammenheng? Der er at søke at
forhele sin egen samvittighet. Riket er fylt av samvittigheter, tilbakeholden kraft og således der er for rikets
folk at søke at imitere at være fredsmeklere over hele kloden. Således ville der være òg at se ommenneske-
barnet i fra sine riker kunne søke til andre galakser, så ville der gjøre det, for at mekle. Like fullt vil den se
alt er der for at skape en forløsning av gamle samvittigheter under tider der var røvere og under tider der var
i vikingens tanke i norønsk tid om den vil, der bliver alt mere karmiske ut balanseringer nu. Kono ekatah.
Takk!

Alle ting begynner først i det skulte, er Israel og Palestinakonflikten allerede nå i det skjulte i ferdmed å begynne å løsne?
Så er der korrekt! Åhh! Takk! Takke ditt selv. Kono ekatah.

Har vi som er på Hjertetreff “avtalt” på forhånd å nettopp møtes her på Hjertetreff

Det er korrekt. 18 i alt, dog de andre de vet det ei. Lik den vi se en større innsikt der kommer efter tider. For
Hjertene vil ennu beve, og så vil den og se at der kommer til at fødes nye forbindelser. Frendefobindelser om
den vil. Så vil hjertene møtes på ny, der er en karmisk tanke der ledes bak en sådan tilstand, og der er for at
samle en kraft og er for at hele dette sted. Hvilket der er og en forløsning av den gamle vikingætt. Så har alle
der nu er her vært røvere. (latter)

Blev den forstummet nu? (latter) Den skal leve i stolthet over sine Balders røvertanker. Alt hva der skaper
en dialog for gamle tiders opplevelser. Vil der òg være lettere for at se hva forløses i denne tid. Det er
preparasjoner for den nye tids komme. Alt skal der balanseres. Kono ekatah.

I. L. Iliuka.

Hvor på tidslinjen i vår tidsberegning kan vi finne periodene for Lemuria og Atlantis? Der må skrives lik der tales
70.000 år tilbake i tid om den tenker for de mest turbulente tider. Om der så søker eksakt tid for Lemuriens
fall, så er der lik den søker lik 51.317 … vi sier 18 år tilbake. (latter) Takk!

Hei det er C!

Kan eventuelt kommende naturkatastrofer forhindres gjennom kollektiv opplysning, ja heving av den kollektive beviss-
theten, eller vil de skje uansett? Der finnes noget der er skrevet i Moder Jords historiske bok. Så vil der blive av
de hendelser der ei kan forhindres. Dog der er alt mere hva den så skaper energier knyttet for den kollektive
bevissthet er efter hvorledes den så velger at se at intet er tilfeldigt. Den vil ledes der hvor der så er ment at
være, og således skal den leve i tillit for at den ei behøver at være der hvor katastrofer er. Takk! Kono ekatah.

Det er A. K.

Kan du si noe om hvordan Bufo behandlingen påvirker auraen? Vi ser noget vil der være at forstyrke auraens
ytre sjikt. For nogen vil der være at der skaper nogen turbulenser lik der er påvirket av auraens naturlige
frekvenser. Således er der nesten lik der er for at den brister. Det er dog for at den skaper en ny energi knyttet
for en ny av selvets energi. Det er en naturlig del av den aura frekvens. Kono ekatah. Takk!

Anbefaler du en auratransformasjon balansering etter en Bufo behandling? Vi ser der kan være klokt for de fleste.
Korrekt! Takk!

Ja Hei! A. M! Hayétana

Hva er forskjellen på utfallet på en Bufobehandling og en Auratransformasjon? Vi ser. Noget er der lik ulike indi-
viders frekvensers mottageligheter. Der finnes individer der så har vært igjennum mange prøvelser, og der
så er i en forpleielse, en forhelelse av sin aura. Like fullt er der lik hva der kan mottages lik innsikter under
vegs i en sådan prosess. Der er betagelig for nogen at anvende hva der tales Bufo, og nogen der søker for
transformasjoner. Det er knyttet for høyere frekvenser for transformasjoner. Kono ekatah.

Hvordan påvirker marihuana / hasj sjelsauraen, indigoauraen og krystallauraen? Hva der så defineres er lik to ulike
stier. Naturligt vil der være forstyrrende. Dog for menneskebarns natur just nu i denne tid, så finnes der
ei mengder av individer der er i avbalanserende tilstander. De fleste bever i frekvenser der ei er naturligt
for organer og for individer. Således vil der være beroligende, og således vil der bydes en større innsikt til at
mottage hva der tales spirituelle fornemmelser, og beskjeder. Kono ekatah. Tusen takk! Ei er der tusen

Hei Iliuka det er C!

Er det mange av oss som vil få treffe vår dual i denne tiden? Ei er det, for der finnes dualer der lever i en annen tid,
og der finnes dualer der lever for andre galakser og kloder. Således lik vi ser der er “waste of time” Alt hva
den søker er at gjenfinne sannheten i sitt eget selv, det er alt bedre. Således i den tid den lever sin orginelle
frekvens ut av den tid der er men for sin sjel at leves, så vil der være alt lettere. Ei om den søker at anvende
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nogen tid for at søke efter noget annet fragment av sitt selv. Søke i sitt selv efter den hele sannheten. Kono
ekatah. Tusen Takk!

Det er A. K. igjen?

Iliuka har frarådet alle kjemiske stoffer, men mange mener at MDMA kan brukes som hjerteåpner? For nogen så kan
der det. Dog der er tilbake til hvorledes der er det naturlige grunnfrekvens i individet, de fleste er i hva der
tales i en stressende tilværelse, og der skaper lett konflikter i hva der tales hjertets naturlige rytmer. Således
der kan fødes arytmiske opplevelser for nogen der så alt er bekjentmed hvorledes der i meditasjoner skaper
en nedsenkelse av livets puls, så kan der være lettere mottagelig. Kono ekatah. Takk!

Vær hilset Iliuka. Hayétana Det er K. som spør:

Hvorfor er det så mange ukjente lysfenomener i Hessdalen? Ei ser vi de er ukjente. Vi ser der manifesteres der
hvor der er portaler. Lik der er lik der tales ‘gates’ (portaler). Det er forbindelsens portaler til andre tider,
lik der og er alt nærmere hva der tales sorte hull i hva der tales den spesifikke område. Manifestert i den
fysiske natur på sin jord, like fullt vil den og se en tid der kommer alt større tilnærmelser i åpenbarelser i
gjennum den fysiske materiske prinsipp. Den vil se med sine øyner, den vil høre med sine ører, og den vil òg
skape refleksjoner i solens belysninger. Alt er der dog lik der transformeres i balanser mellom antimaterisk
og materisk energi. Der viser således for menneskeheten gjennum den fysiologiske prinsipp hvorledes den
kan høste energi ut av intetheten. Kono ekatah. Kono ekatah..

Det virker som om det ble sett flere objekter i Hessdalen før. Hvorfor det? Ei er der så. For der er alt flere øyner der
nu ser, og således er der alt mindre at se. Like fullt er der noget der strides innum menneskebarnets hjerte
lik der nu er alt mere av den naturlige respons der er i god balanse, ei hva folket tror de ser. Kono ekatah.
Kono ekatah.

God dag Iliuka. Det er A. K. Hayétana

Vil du anbefale å operere en meniskskade? Der tilrådes ei at gjøre sådant selv. (latter) Nei jeg tenkte jo på å få utført
det av noen somkan det? Så vil der tilrådes. Like fullt ei er der for alle at gjøre så. Dog omder så er besværligt og
der ei finnes noget alternativ, så kander gjøres, vi ser spesifikt dog at der kanmeget heles gjennumspesifikke
trenelser i hvorledes den beveger sitt ben. Hvorledes den styrker demuskler der er av vertikal energi knyttet
ikring sitt kne. Så vil der være alt lettere. Kono ekatah.

Så det er beste alternativ til operasjon? Det er korrekt! Takk!

Kan du si noe om virkningen av Reconnectiv Healing? Alt efter de intensjoner der bliver bydet, så er all helende
kraft ut av hjertets prinsipper gjennum kjærlighet. Alt hva der så tilstøter en spesifikk navns benevnelse
er ei av vesentlig energi. Alt av lysets kvaliteter vil der være skjult bakenfor intensjonen og den kjærlighets
betingelse der gives. All energi givet i kjærlighet er av god energi. Kono ekatah.

Har tidspunktene mellom behandlingene noe å si for resultatet? Så er der korrekt! Og hva er beste Der er indi-
viduelt hvorledes der må absorberes og hva der er av individets viljer til at overgive sin kraft til at mottage,
nogen er der lik der vegrer og holder fast i hvorledes tilstander var, og der skaper reservasjonermot den kraft
der kommer. Viktig således at den ser en større del vil der være individuelt til mottagelighet den selv kan
fornemme når individene alt mere er mottagelig. Takk! Kan du si noe om virkningen av Auratransformasjon? Det
er den sammeprinsipp der er betinget hvorledes der er av villigheter av individet selv, og omder så forefinnes
lekkasjer innom auraens ytre deler så kan der være til god energi at tilføre de rette resonanser og avhjelpe
til de stier sjelen lengter at vandre. Ei efter hva intellektet ønsker. Kono ekatah. Takk!

Så lurte jeg på hva som er beste metode for å få mer fysisk energi? Det er at sitte på sin sten! (LATTER) Det var
Gøy. Alt efter hvorledes den skaper lik bevegelser lik vi taler omløpelser for sine blodceller, så er der viktigt i
kombinasjonermedhvaden tilfører i gjennumhvadererav sine lungerskapasiteter. Menneskebarnetpuster
lik de er småmus. Hvilket der så betyder for lite oksygener og dermå søkes at gjøre pustendeøvelser 2 ganger
3 ganger hver eneste dag. Så er der òg for at gjøre bevegelser der skaper en forøkelse og til at noget avpresse
sitt hjertets bevegelser noget tre ganger hver dag. Så vil der være gvnligt for at se at blodets løpeenergi vil
der skape en god kraft og i resten av legemet. Kan du si noe om hvilke pusteøvelser vi bør gjøre. Den puster inn
og den puster ut (latter) Ja kan du være litt mer spesifikk! Der finnes ei noget spesifikk. Alt hva den søker at
imitere havets bølger, så er der lik den nu ei skal se til den nordre del av Atlanterenmed 18meter bølger. Den
skal se til alt mindre bølger hvorledes den følger bølgestrømmer i sin pust der er lik evighetens symboler. Så
skal den kjenne at der ei skal være til anstrengelser. Det skal være naturligt, for vi lytter med våre ører der
smyger i kring og vi hører nogle puster lik de tror de er hvalrosser. Ei skal der gjøres så. Der skal alt mere
være naturlige bevegelser alt efter lungenes kapasiteter. Hvilket igjen forøkes efter tids øvelser. Noen puster
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fort, og andre puster sakte Det er korrekt! Hva er best? Det er at puste efter hva legemet behøver. Om den er en
mus, så vil den puste fort. Takk Iliuka. Takke musen. (latter)

Hei Det er G. K. Hayétana

Det er mulig du har svart om litt på dette tidligere, men hva tanker har Iliuka om Auratransformasjon og hvilke råd
kan du gi oss mennesker på jorden? Alt hva den velsigner sitt eget selv i det levende liv her og nu skaper der
en forstyrket utstrålelse for sin aura energi. Alt hva den forpleier sitt eget liv. Alt hva den kjenner og skaper
grenser for sine omgivelser for at give et sant rum for sitt eget selv, alt hva den og skaper ei en oppofrende
kraft for sine nester, dog omtenkende kraft, og søker så at være til bistand for sine nester. Dog ei for at søke
at fratage nogen sin egen respons. Alt hva der er i naturlige opplevelser i hvilket den lever sitt eget liv i en
god harmoni skaper der en forstyrket aura der ei behøves at transformeres. Dog hvilket der så er for de fleste
menneskebarn der lever fanget i snillismens tanker, der lever og fanget i flinkilismens tanker, og således er
der at fylle sitt selvmed bekymmer for ufødte hendelsersmaredrømmer. Like full vil der være den der finner
sannhetens vibrasjon for sitt eget selv kjenner harmoniene vokse og skaper således en god og forstyrket aura
der ei behøves at transformeres. Kono ekatah. Tusen takk!

Hei Iliuka det er R. K! Hayétana

Jeg vil ta opp problemet med flott igjen. Det virker som om den er blitt mye hissinger. Kan vi få litt råd om behandling?
Vi ser alt hva der er til behandlinger er alt lik der og må tenkes i forebyggelser. Hvorledes den ser i en større
disposisjon av sitt selv er at gjøre de kremer vi taler for beskyttelse mot sol og søke at tilføre hva der tales
11 dråpedeler pr. 100 gr. Tea tree olje. Således vil der være like store flokker av flott der løper ikring og der
stikker til havet (Latter) Tusen takk Iluka. Er der ei flott!

Hei Iliuka det er K. her! Hayétana

Hva kan vi lære ut av Syria krigen? Vi ser. Noget vil der være lik den ene krig lik for den andre krig. Alt hva den
òg ser der bliver til større synligheter for hva der tales hva der er at beregnes lik instabiliteter iblant de der
leder. Således vil der og kjennes hvorledes der er av skjulte premisser for hva der utleves lik kriger. Noget
er der for at søke efter gullets natur, og noget er der for at søke efter oljens natur. Noget er der for at skapes
splittelser imellomhva der er av de blokker der illustreres lik øst og lik vest. Like fullt så er der alle der lever
i øst og i vest der er forblindet. For der er nord der skal forbyttes med syd, og så bliver alle forundret. Like
fullt vil den i den tid se at hvem der nu lever i sitt rike av den Syriske kontinent vil der så vende tilbake i den
tid den har hentet den visdom den behøver og den har givet den kraft der er for at forpleie menneskebarnet
i sitt eget rike for de samvittigheter der er. Kono ekatah.

Hva er meningen med alle livene vi lever og hvor ender det? Alt er der i voksende del for at se hva der og skaper
genetiske forstyrkelser. Alt hva der òg skaper en større opplevelse, så er den alt nærmere sin store skaperånd
nu en hva der før var. Der ryddes primært for den karmiske sti, der ryddes for at blive fri gamle historiske
bånd. Der er byrder av ennu eldede tilstander der var under den keltiske tradisjon. Så vil der òg se at der er
noget av urkraften der vil vokse frem av menneskebarnet, kvinne og mann. Der vil skape en større dialog,
og så vil der påvirkes av den ytre frekvens der er på sin jord. Lik den vil se der forefinnes lik andre intelli-
genser der visiterer sin jod og der skaper påvirkninger av menneskehetens ivaretagelser. Lik vi før har talt
menneskeheten behøver himmelske gardners. Kono ekatah.

Hvilke håp finnes i den nye kalde krigen mellom Russland og USA? Der er alt mere i papyrus. Søke ei at bekymres.
Ei er der av kulder, ei er der av heter. Der er noget der vil normaliseres, således er der på papyrus. Bekymres
ei.

Hva kan du si om kjærlighet? Alt hva den lever i sitt eget selv, og alt hva den kjenner det lys der er av sin nestes,
således alt hva den skaper inkluderinger i en større kollektiv substans av alt det levende der er på sin jord.
Så vil den og se i større dimensjoner for alt hva der lever av andre galakser, universum er av uendelighetens
skapelse. Like fullt i den tid den kjenner den optimale balanse mellom mikro og makro innom sitt selv. At
den våger at se sin egen storhet, at bringe og en bekjennelse når den kjenner litenheten vokse. At velsigne
sitt lys. Så er den av kjærlighet. Tusen Takk!

Ja det er B!

Du har kanalisert ned De Nye Energiene. Kan det sammenlignes med auratransformasjon? For noget kan der gjøres
så. Alt hva der så ledes av den samme kilde er òg at se behovet for der behøves ei noget navns benevnelser.
Alt er der prinsipielt for at skape en tilbakekallelse av hva der før var skjult innom cellebevistheter. Så vi
hever vår frekvens på den måten også? Så er der korrekt. Og da vil vi også gå opp til det som er, som du sa om de
andre fargene i auraen? Så er det korrekt! Det bare tar litt lengre tid? Ei kan der tales så. Der er individuelt. Er
det å anbefale for oss som er født før 1987? Så kan der tales, om der tenkes 14. november (latter) Så er det mange
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grupperinger som bruker uttrykket De Nye Energiene. Har det det samme uttrykket som det du har kanalisert ned? Ei
kan der tales så. Dog alt hva den òg ser en forenelse av de nye og de eldede energier er hva der må til for at se
menneskebarnet oppvåkne. Alt er der av nytt og alt er der av gammelt. Alt vil der forenes her og nu. Der er
for at skape perspektiver i tid og i rum. Alt lever der dog nu, og alt vil der oppstige av dette nu. Kono ekatah.
Takk!

God dag Iliuka!

Jeg har ett spørsmål: USA har fått en ny president, Donalt Trump. Hva kan du si om utviklingen i USA fremover i den
presidentperioden? Ei vil der se noget store forendringer just nu i denne tid. Dog ei er den ‘Pre-sident’ efter
ordets betydelser. Alt hva den og ser så vil der skapes lik provokasjoner der fødes nye konflikter, således er
den en konflikt føder. Like fullt vil den se at der så vil forløses noget i gjennum hva der tales en større krav
der så henvises til den store stat av de Amerikanske riker. Den stat lik den nu kjenner til vil der falle. Således
vil der skapes nye opplevelser hvorledes vi før har talt, urfolket vil stige tilbake. Og der vil skape en ny dialog
om hvem der så er i besittelser av at eie. Alt er der under den store kosmiske lov. Kono ekatah. Takk!

Hei Iliuka. Det er E! Hayétana

Hva er intensjonen vedrørende utslipp av kjemikalier fra fly? Lik der skaper påvirkninger lik der er av den at-
mosfæriske energi er for at noget unnvike at der skaper for skadede beskadinger av stråler fra fader sol.
Dog ei er der til gavn. Der var primært under den annen tid søkt noget at skape filtrasjoner der skulle gjøre
forstyrrelser for hvorledes der var for extraterestrials at penetrere den Moder Jords sfære. Dog alt var der i
mislykketheter, lik der nu vil således skapes til synlig gjørelser og opphør av en sådan tanke. Kono ekatah.

Hva er intensjonen vedrørende global oppvarming? Der finnes ei nogent sådant. Alt er der lik naturlige sykluser
der er bestående av 26802 år. Om den nu ser, så vil der være naturlige tids epoker hvor der vokser i kulder,
hvor der vokser i heter. Alt er der òg for at se de strømmer der er ikring i sin atmosfære er noget der speiler
i duplo energi for hva der er i havets strømmer. Og der påvirker alt naturlige sykluser. Lik den og kan se for
andre kloder i sin universum. Kono ekatah.

Det nye krystallfolket, eller landet. Hva er Norges betydning der? Dog ei kan vi se der kan tituleres så. Alt er der
likmenneskebarn der er født efter 1982 er knyttet for den Indigo frekvens. Alt hva der så er knyttet for en alt
senere dekade er knyttet for den spirituelle frekvens der er for kristaller. Dog den kristall er og i forbindelse
ved at forpleies for at opprettholde sinkraft. Enkristall kan fortape sinkraft omder ei forvaltes. Kono ekatah.
Takk for meg!

Ja Iliuka. Det er G. her igjen!

Jeg har ett spørsmål om at en del mennesker jobber med å finne den ubetingede kjærligheten, og gi ubetinget kjærlighet
til seg selv? Hva tenker du om det? Alt i våre himler er av ubetinget energi. Om der er kjærlighet, om der så
er av visjoner og skapelser. Alt er der ubetinget. Om den så òg i sitt eget selv ser hvorledes menneskeheten
skaper en større oppbyggende healing frekvens er gjenom hva der så er av uberoende energi. Alt hva den
skaper innom frihet for sitt eget selv, er gjennum hva der taler ubetingelser. Viktig så at den ser at der er
balanser mellom at være skaper og at være i skapelsen der skaper gode opprinnelser for det liv den lever i
ubetinget energi. Alt er der dog ubetinget om den vender sine tanker til en større kosmisk energi, om der ser
balansepunktet, nullpunktets visjoner gjennum hva der er av materisk og antimaterinsk energi. Hva der er
av mørke energier, hva der er av lysets energier. Alt er der av ubetinget balanse. Kono ekatah. Takk!

Auto tegning. Er det sjelen som kommer gjennom og tegner. Der kan være så. Dog sjelen kan og anvendes lik en
redskap for en annens sjels ønsker. Så er der lik der tales den lever i sjeleflokker og der kan være en kollektiv
respons av sjeleflokkens ønsker. Ei må der være individuelt. Ja og dette med autotegning det kan benyttes til
healing og ? Så kan det. Autoskript og autotekninger, og auto gjøre lyder. Ja. Kan man bli lurt når man bruker
slikt? Kan tankene lure en? Det kan det. Menneskebarnet er fylt av intellektuelt vås. Således er der i tiden
for hvorledes den skaper forankringer til Moder Jord, og gjør noget den knytter opp imot nuets tilblivelse, at
kjenne nærværenhet i helhets tanke for nuet. Så vil der være lettere. Kono ekatah. Takk!

Det var snakk om flott her. Jeg har hør litt om at det er slik at en tiltrekker seg den man har frykt for. Hvis en ikke har
frykt for flott. Vil en da tiltrekke seg, og bli bitt av flott? Der er to differenser i sine frekvensers utstrålninger, om
den så er av oppriktig energi i sannhet for at den ei kjenner en fryktsomhet i dypet og i dypet av dypet av sitt
selv, så vil den unnvike hva der tales sådan invasjoner. Dog i tider, så vil der være primært for de fleste at der
finnes nogen liten mikrogram av tvivel, og det er tvivelen der lokker. Kono ekatah. Takk!

Så var det et spørsmål her i går kveld. Det gikk litt tilbake til det med å unngå graviditet. Dog ei skal den frykte for
sådant, for vi ser ei kan blive det. (latter) Det ble stil spørsmål om det med sterilisering, om det kunne gi bivirkninger
for kvinne eller for mann dersom man gjør det. Alt hva der gjøres til inn gripelser for at gjøre forendringer om
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der er til oppføltelser, om der er til nedsenkelser, om der søkes at skape en påvirket energi for forendring, så
er der ei av god kvalitet. Der er alt mere viktig at den skaper prinsipielle strukturelle forbindelser gjenum
for hvorledes den lever. Så er der alt letter. Kono ekatah. Ja. Takk skal du ha.

Ordstyrer: Nå kan jeg si at vi er ferdig på listen her. Så dersom det er noen som har spørsmål, så er det bare å komme
opp og stille seg i kø.

Vær hilset Iliuka.

Jeg spør for en venn. Det er noen kvinner som får knuter på livmoren, og da lurer Der er knyttet for gamle karmiske
forbindelser, vegrelser for sin egen fruktbarhet. Der er vegrelser for at bringe liv igjennum den substans av
sin egen guddommelighet. Således er der noget den holder tilbake, og der skaper en anstrenget forknyttelse
i energibaner. Der vil manifesteres lik symptomatiske, lik den så forteller. Kono ekatah. Hjertelig takk.

Så undrer jeg på lyset vårt i kveld. Det blafrer så voldsomt? Er ei livet underligt. (latter) Takk for det.

Det er A. K.

Du sa vi skulle lage sololje av kokkosolje og honning. Kan du si noe om forholdet mellom kokosolje og honning? Der er
alt lik den tenker av 100 deler av kokko, så skal der være 1 del av honning. Takk! … Så kommer der bare 1 bie!
(latter) Ja det var veldig lite honning.

Jeg tenker at når vi kjenner igjen noen på sjeleplan. Så er det jo slik at det finnes mange mødrer og fedre, brødre og
søstre, og det blir mange å forholde seg til. Er det slik at vi kjenner igjen på sjeleplan og kun at det ikke betyr noen
ting hvilke forbindelser vi har hatt i de forskjellige inkarnasjoner? Ei kan der tales så. Alt i nærere relasjoner, så
vil der være lettere for sjelen at gjenkjennes. Der er frekvenser der bemøtes og der kjenner i harmoni og
samklangelser. Viktig så at den ser en større disposisjon av nuets opplevelser er mere viktigt en hva den var
i tilknytelser i liv den har levet før. Alle bemøtelser i denne inkarnasjon er av helig natur, om den bemøter
lik fineder eller frender, alt er der ment for at være så. Alt er der for froløsninger i alle bemøtelser. Dog der
kan og være livsvesner den passerer gjennum bemøtelser, og så er der forløst. Ei er der alt der må tales i ord
og i gjerninger. Okei. Så da når vi treffer … det vil si at da kjenner vi de ikke igjen som noe de har vært før denne
inkarnasjon? Så kan der tales. Korrekt!

Vil politikerne skjønne etter hvert at værforandringen ikke har noe med co2 forandringen å gjøre? Så vil det. Så vil
det. Vil det ta lang tid? Ei vil det. Vi ser der manifesteres til større forklarenheter, gjennum andre nytenkende
modeller, og så vil den og se at der er knyttet for hvorledes der bliver oppmerksomheter i kring en større
dimensjon i forendring. Kono ekatah. Det var bra. Etter som jeg forsto, så skulle denne sommeren bli kald. Du sa
at vinteren blir uvanlig. Hva betyr det? Lik der bliver ei noget der defineres lik vinter for spesifikke områder.
Dog nu skal den ei søke at skape dimensjoner av sine kleder og mokasiner. Der bliver og lik alt større heter i
tidsepoker for denne tid. Lik den ei skal søke at tro at der er en lang vinter. Jeg håper vi får litt snø da. Der vil
blive så. Takk! Kono ekatah.

Nu er der nesten 37 grader, men det er i Malavi

Det er C. Jeg har hørt en spådom at president Trump kommer til å bli skutt? Oki! Kan du si noe om det? Så kan den
blive, og så kan den ei blive. Takk!

Så har jeg ett spørsmål til: Kan det hende at Maria Magdalena er her på hjertetreff? Energier knyttet for den Jesu
Kristi gestalt, knyttet for den Magdalena gestalt. Alt er der tilstede der hvor kjærligheten lever, der hvor
hjertet fordyrkes. Korrekt. Takk! Kono ekatah.

Hei Iliuka. Det er T. som prater. Hayétana

Jeg har ett spørsmål angående omME. Det som vi i dag kaller kronisk utmattelses symptom Lik der er symptomer der
er lik slagg hva der så er ansamlet i sine blodårer, hva der så er noget knyttet for gamle vaksinasjoner. Det
er forgiftninger knyttet spesifikk for hva der i din himmel tales koppervaksine, og hvorledes den i efter tid
har søkt noget der i din himmel tales BCG. Alt er der lik manifestasjoner av noget legeringer av metalliske
funksjoner der forlammer hva der tales spesifikke genetiske betingelser, og der bliver til slagg. Nogle vil
der oppleve symptomater lik den selv taler, nogle vil der frafalle denne jords liv, nogle vil der kunne leve
resten av inkarnasjonenmed slagget inn i sitt selv. Dog, der er alt hva den skaper lik en detoks gjennom sine
vandrestaver, så vil den og se hva der forlater dine fotsåler. Det er alt bedre en at forvare til lagringer av
sådanne aluminiumer. Kono ekatah.

Takk skal du ha. Har du noen anbefalinger på hva man kan bruke for å få det her slagget og alt dette ut Alt hva den
knytter sitt selv til noget hva der tales sink og hva den søker til celener at forøke i små doser for celener til
sine føder. Lik der er for en kur av 19 dager, dernest er der 11 dager av oppeholdelser. Så er der en ny kur lik
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for 19 dager. Det skaper sådant en forløsning av hva der primært sitter fast i spesifikk den tynne tarm. Takk
skal du ha! Til sammen med bevegelser. Den til eksempel skulle danse med og uten sin mage (latter) Nu kan
den ei danse uten mage (latter) Det var magedanser den skulle gjøre,med sin mage. Kono ekatah.

Det er varmt, skal vi åpne ett vindu bak der.? Det er noget for sent nu. Da lar vi det være. Kono ekatah.

Hei Iliuka. Jeg lurer på sjelen vår. Står den utenfor vår kropps legeme, og er forbundet med vårt sjelelys? Ei er der
så. Lik den lever inn i sin sjel, så bærer den sin sjel innom sitt hjertets senter, alt er der og lik den ser den
forfyller hele sin aura energi gjennum sjelsvibrasjoner der er. Der er din sjel der gjenkjenner hva der tales
andre livsveseners bemøtelser knyttet for karmiske opplevelser av inkarnasjoner den har levet før. Tilbake
i tid, så er der og lik celleminnenes gjenkjennelser der påvirkes av sjelens struktur, en sjel vil der minnes
inkarnasjoner i lange langtimer tilbake. Og der er sjelen der søker at påvirke de stier den velger for denne
inkarnasjon. Kono ekatah. Takk skal du ha!

Hallo! Det er K..

Jeg har ett spørsmål om HPV-vaksinen. Den som skal beskytte mot livmorhalskreft. Den skal, dog ei ser vi den gjør.
Ikke! Der er noget lik der kan påvirkes noget hva der tales andre systemer der så forhindrer utviklinger av
sådan canser energi. Dog der og kan være lik det motsatte av en trigger point der forøker muligheter til at
så mottage canser ett annet sted i sitt legeme. Der skaper en sådan lik der tales multi dialog for alle celles
bevisstheter, og der alt mere lik fremskynder prosesser gjennum en sådan vaksinasjon.

Jeg har ett spørsmål til om dette med Epstein-Barr-viruset, som det sies ligger en del i kroppene våre Det er korrekt og
forårsaker sykdom Det er korrekt. For megen menneskebarn kan der manifesteres til at utfoldes at genereres
noget lik en energi der ei er av god kvalitet. Dog alle livsvesener har en sådan virus innom sitt selv lik der òg
er for hva der tales para energier knyttet for tuberkoloser. Kono ekatah. Takk

Så har jeg ett spørsmål om… hmm, nei nå glemte jeg det! – Det er ett virus! (latter) Den skal få øyeblikkelig behan-
dling. Takk skal du ha Kono ekatah.

Hei. M. her, jeg har ett spørsmål om Balderstenen og dens plassering. Er det kraftpunkt med tilhørende kraft linjer? Så
er det, om den søker at definere noget lik der tales 2,4 buens grader mellom hva der tales Nord og Øst så er
der korrekt.

Er det forbindelse i kraftlinje til Trondheim? Vi ser. Om den skuer tilstrekkelig, så er det. Der er geometriske
strukturer av den tid der var bereknet for pentagrammets verdier. Ja! Nettopp! Takk! Kono ekatah.

Det er M. igjen. Jeg lurer på hva du kan si om høyt blodtrykk om det er en fin måte, og hva man kan gjøre selv uten
å bruke medikamenter? Frydefullhet gjennum gledens dans og opplevelser skaper der òg nogle erkjennelser
intuitivt om at blodtykket er høyt. Dog like fullt er der lettere at nedsenke om den og ei ser kontinuitet i sine
stiers oppdagelser. Om den søker så at kjenne efter, så ville der være og at kamuflere sitt selv om den all tid
må gjøre noget. Dog i tider den avkobler sitt selv i fra det gjørende og erobrer det værende tilværelse i dette
nu, så vil der blive alt lavere og lavere blod trykk. Da kan man jo dø da! Om der bliver så værende, så bliver den
alt at betegnes lik død. Korrekt!

Så har jeg ett spørsmål om kreft ogmat. Jeg er opptatt av å velsignematenmin, for jeg tror at så lenge jeg velsignermaten
min, så kan jeg i grunn spise det jeg vill uten at det skaper sykdom i kroppen min. Så er der korrekt! Så er der korrekt.
Greit!

Mitt neste spørsmål er da at jeg litt tilhenger av å drikke litt Cola Zero!? Hva er deres kommentar til det? Nu har vi
lagt oss underModer Jordsmuld (latter) Med andre ord så kan jeg bare velsigne min Cola Zero og kose megmed den?
Det kan den tro. Dog like fullt kan der være en kortvarig kos. Vi ser der er klokt at den modererer en sådan
opplevelse og søker bakenfor at se hvorfor tror den der er en stimuli at søke for sådant. Det forefinnes noget
av bakteriell energi der er av instabilt i sitt selv, spesifikt i dine tarmer. Like fullt kan der og kureres gjenum
at gjøre noget hva der tales en alt mere gøy at drikke selv noget for hva den tilfører lik av sirup. Det er alt
mere gøy. Ja langt mere gøy. Når vi først er inne på usunne ting, så beklager vi på vegne av Hjertetreff at vi ikke har noe
Bamsemums fremme til Iliuka i dag. Er vi tilgitt. Der kommer tilgivelser. Flott!

Ja Iliuka! G. her!

Spørsmål om strømlinjen som skal bygges til heisanlegget Murtdalen. Vil den bygges i østlig retning, eller vestlig retning
før den dreier nordover? Vi ser der er alt mere lik der er vestlig. Ja!

Går det an å påvirke at det får en god trase til en slik bygging? Så er der viktig at den skaper lik en større flokks
enhet for at formidle hva der så er til best gavn for naturens opplevelser. Det er korrekt! Ja. Takk!
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Hei Iliuka. Det er K. somhar et spørsmål i forhold til UFO. Vil du si noe omnår offentligheten ogmyndighetene aksepterer,
og tør å gå ut å si vi har det? Vi ser der er innomdenne dekade, altså innom tre år. Hvilket der så er av betydelser
og gjenkjennelse i hva der numanifesteres. For hvorledes der skaper antigraviterende, lik der er av fartøyer.
Så er der alt gjort for de Amerikanske og de Russiske stater. Lik der òg vil dog være den Kinesiske stat der
stiger frem gjennum de bekjentgjørelser der kjenner til av alien teknologiske tanker. Så vil der og være en
tid hvor den nu stiger frem en større forståelse av hva der så bliver overvåket og visitert av extraterestrials.
Lik der all tid var på sin jord. Kono ekatah.

Det er M. igjen. Jeg er fremdeles oppegående, og jeg lurer på, kan du si noe spesifikt når dette hotellet skal bli solgt? Ei
ser vi det er din undring det. Jo det er det faktisk. Det er liksom det. (latter) Må du erte meg så mye nå? Det er
korrekt. For alt hva der skaper en sådan obligasjon innom sitt selv, er og at se demuligheter der alt eksisterer.
For ennu kjenner den ei til de der skal overtage, dog det gjør vi. Ja det var akkurat det jeg var redd for. De har
hjerter de òg. Det er flott! Takk!

Hei Iliuka. G. her!

For en liten tid tilbake så hørte jeg på et råd ett eller annet om 10. oktober. Hva ønsker du å fortelle om det? Der er
budenes gjenfødelse. Alt hva der skapes av 10.oktober. En 10. i 10. er åpenbarelser av gamle tanker ikring de
budder var av orginell vibrasjon. Ei lik der er beskrevet i dehellige skrifter. Lik denog vil se alt hvader sendes
bud om, er at skape nye opplevelser av dialogermellomden ytre galakse ogModer Jords Folk. Der kommer en
ny Konung. Kono ekatah. Takk! Akkurat nå fikk jeg en følelse av at de budene vil være viktig for hjertetreff fremover.
Det kan hende det du. Ja det kan hende.. Takk

Det er K. som spør Iliuka. Når det gjelder atomet med atomkjernen og elektronene. Så har de jo funnet ut nå at elek-
tronene egentlig bare bølger? Det er korrekt! Er det også slikmed atomkjernen? Så kander tales dog en total annen
frekvens lik den vet. Så vil der alt mere erfares gjennum hvorledes der defineres fotonene ‘behavur’ Det er
korrekt! Så det vil si at all fysisk materie egentlig er bare bølger? Det er korrekt! Pluss energi? Så er der frekvensen
der bestemmer om der er av materie, eller om der er av anti materie. Kono ekatah.

Er det også på samme vis ved hjelp av bølger som man er, sammen med og “konnektet” med alt? Korrekt Slik at har-
monien på en bølge, og dersom det er noe annet, ett tre eller hva som helst også har en tilsvarende bølge og harmoni,
så er man i ett på bølgelengden? Så er der korrekt! Når man er på bølgelengden så er det treet evt, og det du er, den
energien den biten der det er ett? Alt er ett. Således kan den tale til treet, og den kan høre treet tale til sitt selv.
Dog ei må den tale til sin granne om det. Kono ekatah.

Hvordan vil man definere da hvis man, ett tre eller noe annet er sykt. Kan man da dra på seg tilsvarende? Vi ser, ei kan
der beskrives så. Vi ser den kan kjenne, fornemme en kraft lik der påvirker sin egen aura. Dog alt hva den òg
gjør i medlidende tanker lik der er av betingelsløs kjærlighet at omfavne tredets struktur, så er der lik den
kan hele tredet gjennum sitt eget selv. Det er dialoger hva den giver av livsenergier av selvet. Korrekt!

Så man kan si at kjærligheten er en enda større overkraft for å si det slik? Så er det, så er det.

Slik at dersom man er på, føler at man er på bølgelengde og føler at den ikke er god, så kan man trekke ned kjærlighet-
skraften og alt blir bra? Så kan der tales korrekt. Kono ekatah.

Vi ser kjærlighet til Cola Zero (latter)

I. L. her!

Jeg har sett at det har værtmange tilfellermed utbrudd av helvetesild etter healing det siste året. Har du noenmerknader
til det? Der er intellektuelle reservasjoner. For der finnes og noget i transformasjoner – tilvendelser i lidelser
hvorledes menneskebarnet ubevist søker lik oppmerksomheter kan der og være gjennum den lidelse den
har båret i langtider. I tider der tilføres en sådan helende tanke, så vil der og være en ubevist protest og
reservasjon der skaper fødsel av manifesteringer av symptomer. Det er en beskyttelse. Ei er det klokt. Kono
ekatah.

Jeg tar inn, men jeg hører ikke.

Ett annet spørsmål jeg har. Det skjer enmåneformørkelse, eller solformørkelse. Beklager at jeg ikke husker hvem av dem,
som passerer det hvite hus til høsten. Har du noen kommentarer til det? Vi ser. Det bliver gøy. Alt hva der formørkes
er en åpenbarelse av hva der alt har vært så. Hva der skaper en formørkelse giver og en større opplevelse når
lyset fødes. Kono ekatah.

Da gleder vi oss! Det gjør vi (latter)

A. K:
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Du sa at ME kom av slagg i blodet som kom av aluminium i vaksiner, men gjelder det alle typer ME? Ei er der så.
Der forefinnes og noget der i din himmel taler myalgier. Hvilket der er ansamlelser der skaper primært av
metalliske annsamlelser og der så skaper konsekvenser der er for leddet ogmusklenes natur. For lammelser
om den vil. Hva er årsaken til det? Der er forgiftninger

Har du noen god oppskrift på avgiftning? Amputasjoner (Stor latter)Det var gøy! Har du noe mindre drastisk forslag.
Alt mere hvorledes der skaper en større innsikt i hva den ønsker. At se at der er viktig at skape større beveg-
elser i sine blodstrømmer gjennum fysiologiske gladesfylte bevegelser. Gjennum levendligørende dans. Så
vil der være godt for hele legemet. Det er den bestemedisin. Kono ekatah. Takk Iliuka! Takke ditt selv!

Hei Iliuka. Det er G. her.

Jeg tenkte litt mere på de ti budene som kom opp her i sted. Er de like i forhold til det man har lest om i bibelen? Så kan
der tales. Dog ei er der totalt så. For ei var der ti bud, der var en bud. – Den skal leve sin gud i kjærlighet i sitt
selv. Finito pronto. Kono ekatah. Hjertelig takk!

Hei Iliuka. Det er I. her!

Jeg ble veldig glad i dag når du fortalte at vi må begynne å bruke øynene og ørene våre, og ha mere tillit til sansene våre
igjen, men når det du sanser og det du ser ikke stemmer overens med det du har lært på skolen. Skal man da ha mere
tillit til sansene en den tillærte fornuften? Vi ser den tillærte fornuft er ei tilstede like fult. Det er noget den tror.
Alt hva den så ser er at vokse i tillit til hva den sanser i nutid. For alt hva den så beskriver er ei skrevet i bok
av tiden den var liten. Således skal den se at i den tid den og var liten så var den større i sin åpenhet for sine
sanser en hva den nu er. Så ville der være klokt at oppvåkne sitt frø innom sitt selv. Leve barnet i gleder for
sine sanser og bære tillit. Kono ekatah. Tusen takk!

Hei Iliuka. Det er G. K!

Ett spørsmål til angående flott bitt og borreliose? Hva anbefales å bruke som behandling av de infeksjonene folk blir
rammet ut av det? For uten forebyggelser. Så er der primært at skape lik der tales struktur av faster i livet. Det
er at gjøre omdannelser av hvorledes tarmens funksjoner opptager de energier gjennum sine fødevarer. Der
er primært at konstantere hvilket der er av syrer og baser i sine føder og i sin blods kvalitet. Viktig så at den
skaper en høyere bevissthet om hva den eter. Lik den og gjør en faste kur lik der er tre ganger i året. Så vil
der primært være alt til velsignelser. Kono ekatah.

Vi undrer: Hvorfor er der ei nogen menneskebarn der undrer hva flotten skal gjøre? (humring)

Hei Iliuka. Det er T.

Jeg kan jo undre på det? Det kan den. Der er lik der og skapes genetiske forendringer lik der nu er en siste hva
der defineres lik kramper for den flott. Der er at gjøre sitt selv en større forgiftnings kvalitet. Dog efter den
tid, så vil der opphøre sin eksistens i store mengder. Der vil tilbake til den tid hvor der forødes og skapes en
ubevisst tilstand av at den ei er i behov. Kono ekatah. Takk!

Jeg har ett spørsmål angående healing. Kan du si noe om det? Vi ser. Lik vi taler alt hva den giver av sitt hjertes lys,
gjennum kjærlighet er av helende kvalitet. Der behøves ei nogen navns benevnelser. Der behøves ei noget
av at den ene er mere lys en den andre. Der finnes betingelser gjennum hva der er knyttet for kjærlighetens
viljer innom sitt hjerte. Så er der healings kraft tilstrekkelig. Dog den skal og leve i respekt for at ei er der
alle individer der er beredt til at mottage noget av kjærlighetens lys just nu i denne tid. Der krevesmodnings
vandringer. Takk!

Men jeg lurer også på om, er noe healing ikke kan hjelpemed rent generelt? Ei er det. Takk! Vi ser. Dog omden skulle
nogle komplikasjoner ha med sin automobil, så vil der blive noget komplekst. (latter) Takk! Kono ekatah.

Hei igjen Iliuka. Det er J!

Nu sitter Iliuka at eter Bamsens Mums. Ja jeg tenkte på Bamsemums før M. nevnte det. Vi vet det. Det blir en
Bamsemums. Så er der vel. Det går bra! Dere har fått Bamsemums i tankene til flere av oss. Så er der vel. Ja det er
bra. I fjor så snakket du du om at du fikk noen av dine brødre ned her i salen for å gjøre tilpasninger og justeringer på
de som trengte det. Du har ikke nevnt noe om det i år, men det er vel det samme som skjer i år? Om den kunne forlate
sitt filter og se alt hva der lever i dette kammer. Så ville den forundres. Her er store, her er små. Her er så
kallet betydelige, og så kallet ubetydelige. Alt er der dog av kjærlighet. Alt er der dog for at veilede og at skape
veiledelser for menneskebarn. Alt lik den så skaper at unnvike begrensninger av sitt eget livs utfoldelser, og
at tenke i nuets langsiktighet så vil den se hva den og lever av god kvalitet for sin egen eksistens. Kono ekatah.
Takk!
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Det ble nevnt HPV-vaksine her i sted. Jeg vet at den ene vaksinen skal tas av markedet her i Norge, men det finnes to
typer vaksiner. Det er ikke bare den vaksinen, men det er flere vaksiner som flere og flere står frem og forteller har
store skadevirkninger på lang sikt, blant annet HPV. Det er jo flere småjenter som nå som jeg engster meg litt for og ikke
ønsker skal ha den vaksinen, nettopp av den grunn at det kan ha seinvirkninger og motsatt virkning på lang sikt – Alt
hva der skaper bevissthetens forhøyelser, skaper der og flere tanker i de der kjenner responibilitet for sine
frø. Således om den kjenner sannheten i sitt hjerte, så skal den ei veilede sine små til sådant. For ei er der
til god gavn, om den tenker for menneskehetens DNA av langsiktigheter, så er der lik der skaper genetiske
turbulenser gjennum for hva der forvaltes av vaksinasjoner. Kono ekatah. Takk! Så den dokumentaren om
vaksiner, som du sier at det er pengene som driver Det er korrekt! Det er ikke til folkets beste? Ei er det! Ett spørsmål
til, og det gjelder om sannheten om kreft. Den dokumentaren der, er det riktig at stort sett de fleste kreftformer kan
kureres dersom man er åpen, og går for eksempel faste, jusing over lengre tid og For de fleste kan der gjøres så. Dog
der òg er alt oppfunnet hva der ei er knyttet for kjemiske substanser. Ei hva der er knyttet for bestrålninger.
Alt er der knyttet for spesifikke frukter og urter der alt lever på sin jord der er i helbredelser. Der er 99.99%
av alle canser der kan heles på sin jord. Det var veldig oppløftende Kono ekatah. Takk skal du ha!

Hei Iliuka det er G. her!

Jeg lurer på – Et lite moment… Vi må legges plaster. Der finnes gnagsår (latter) Nu kan den tale:

Hvem er dyret i vår midt, og hva ønsker den med å være her? Men det vet den. Okei! Takk Kono ekatah.

Det er K. som spør igjen Iliuka. Tilbake til atomet. Ladning. Elektronet er negativt ladet, og atom kjernen er positivt.
Kan du forklare litt mer omkring det? Ei skal den forglemme hva der tales null punkts realiteter. Der òg finnes
en annen vektor der er lik antigraviterende vibrasjoner. Alt har der så en tvin, alt har der så en trippel.
Alt hva den søker i positiver og hva der er av negativer, der og er av nøytroner og protoner. Alt er der i en-
ergier der spinner, frekvenser lik der tales pulserer. Således er der de ulike frekvenser der kan òg påvirkes
av hva der tales den universelle vind der lever. Skaperens skapelsesvind. Således vil der og se at der fore-
finnes alt mikroskopiske partikler den alt kjenner til. Hvorledes den ser hva der er oppbygget av nano og
piko frekvenser. Det er alt hva den ser dimensjoner, byggestener av hva der lever innom sin fysiologiske
betingelse. Der vil tillæres nu visdommer av hva der tales de sorte hulls betingelse. Hvorledes der kan forko-
rtes i langreiser gjennum at søke gjennumde sorte hulls portaler. Hva der så tilstreber er at forstå der finnes
flere dimensjoner der lever i den samme tids eksistens og dermå tenkes atmåles i distanser i noget annet en
hva der tales lysets bevegelser. For det kan overkommes i alt 19 ganger. Kono ekatah. Kono ekatah.

Kan lys være en kommunikasjon? Det er. Der finnes ei lys uten kommunikasjon. Kono ekatah.

Pluss og minus tiltrekkes hverandre. Hvorfor det? For således der skaper ett balansepunkt. Den kjenner til
hvorledes den undrer nu. Alt hva den òg skaper i sine egne nyfikenheter er for at den og kjenner besvarelsen
selv. den er både pluss og minus inn i sitt eget selv. Den må vokte sitt selv så den ei detoneres. (latter) Kono
ekatah.

Når det gjelder bølgenes natur. Det å lage en UFO. Altså dematerialisering og flytte på null tid til en annen planet, eller
hvor som helst og materialisere der, som er en mulighet som UFO’ene bruker. Kan vi nærme oss hvordan det gjøres
ved å studere bølgenes natur.? Så kan det. Lik alt er der i levende substans for hva den ser så er der ei at søke
gjennum edlemetaller. Dermå søkes noget at se den tilnærmet eksistens der alt nu er karboner. Hvilket der
og er sammensetninger der lettere kan manifesteres igjennum hva der er transformasjoner av ulike gates
eller portaler om den vil. Kono ekatah.

Må man også gå inn i den åndelige sfære på atomene for å finne løsningen? Det er korrekt. For ei er der materisk
betinget. Der er av den spirituelle flamme om den vil. Betinget i om der finnes villigheter, og om der finnes
skapelsesviljer til at ledes igjennom de sorte hulls eksistenser om den så søker. Kono ekatah. Så det er spir-
ituelle som egentlig etablerer disse bølgene som skaper materien? Så er det. For den spiritualitet der er av optimal
energi er guddommelighet. Kono ekatah. Så uten spiritualitet så finnes ingen materie? Det er korrekt, og således
er der noget forgjeves at søke efter bamsens mums. (latter) Kono ekatah.

Hei det er M. igjen!

Det har vært en liten nedgang i boligprisene i Oslo den siste tiden. Betyr det at vi er i ferdmed å få en nedgangstid i Norge?
Korrekt! Vil den komme fort? Ei vil der så. Vi ser langsomt der vokser, langsomt der faller. Dog bekymres ei
for priser, for Cola Zero vil være stabilt. (latter) Jeg skal ha historien Cola Zero eller to! Det vil være klokt Det vil
være klokt ja. Takk skal du ha! Jeg tror at det kommer en overraskelse til Iliuka her nå! Vi vet! Det er nemlig en bamse
mums her, men den har ikke kommet frem før nå. Men nå kommer den her ser jeg. Det har vi dog sett. Ja da her det
kommet der. Da blir alt bra. Flott!

Hei Iliuka. Jeg lurer på om det blir ett børs krakk i oktober? Ei ser vi der bliver så. Takk!
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I. L.:

Teorien i Meta medisin, som forklarer en sykdoms utvikling og evt. selvhelbredelse. Hvor mye kan vi stole på det? Vi
ser alt hva der skapes av reversible energier, således er der alle symptomer er en tankes fødsel. Lik der kan
være til beskyttelser, lik der kan og være til indre protester. Alt symptom der oppvåkner kan der hensovnes
tilbake i reversible energier. Det er korrekt! I den tid den finner hva der tales årsaken til hva den så tilfører
sitt selv at kamufleres med ulike symptomer, så kan der og oppløses. Kono ekatah.

Nå ble jeg litt glad, fordi jeg hørte neste alt hva du sa! Kan der være så at ørene faller på sin plass (latter) Kono
ekatah.

Hei Iliuka. G!

Spørsmål angående astma. Hva skal til for å gi helt slipp så en er helt astma fri? Der er betingelser at den våger at
puste livets muligheter. Der er betingelser at den våger og at puste livets realiteter, motstand og medstand.
Alt hva den skaper en energi av flow inn i sitt liv skaper der og en god opplevelse av lungenes kapasiteter og
hjertets pulsasjoner. Det er betinget for hvorledes den ser at alle allergier og astmas opplevelser er noget den
kamuflerer sitt selv ved i beskyttelser for noget knyttet av livets pust. Leve livet og skape en bedre og dypere
pust av livets betingelser så vil der opphøre. Ja. Veldig bra! Takk skal du ha Iliuka Kono ekatah.

Hei det er G K igjen!

Kan du si noe om hvorfor enkelte blir født med hjertefeil? Der er noget der kan knyttes for genetiske betingelser.
Der kan og være knyttet for der er for denmors tid. Opplevelser avmottageligheter og hendelsers forløpelser
underhvader er av graviditeter. Nu er der òg lik den vil se der påvirkes avnoget tidligere inkarnasjoner der er
gjenfødelser av traumatiske opplevelser. Så vil der være nå der kan forløses i gjennum at skapes stabiliteter
primært i svanger tiden. Kono ekatah.

Takk ska du ha. Er det noe som er spesielt viktig for barna i etter tid. Er det noe spesielt slike barn trenger? Det er
beroende for hva der tales i symptomets art. Dog for alle livsvesener der lever på din jord der finnes en resept
tre ganger daglig, utvortes og innvortes. Hipp Hurray! Kono ekatah.

Hei det er C!

Jeg vil spørre om. Finnes det ett tall for hvor ofte, eller hvor mange ganger vi reinkarnerer i gjennomsnittet til vi blir
opplyst? Der finnes ei nogen sådan bestemt. Alt er der efter hvorledes den høster sine erfarenheter. Alt efter
hvor meget villigheter der er til at leve ut sine eksistenser. Om den søker at skape beskyttelser og nedverdi-
gelser av sine hendelser og sitt liv, så er der og lik den forsener sine neste inkarnasjoner. Om den velger at
skape avslutninger for en inkarnasjon, så må der søkes at repeteres i neste inkarnasjon. Således livet er lik
Rollo kosters. Kono ekatah. Så det vil si det er individuelt? Det er. Takk!

Er der nogen der er død?

Vi får ta en pause og spise litt Bamse mums. Vi ser der er vel. For alt hva der skapes til innsikter er og hva der
vokser over tid til modning. Således skal den frydes for alt hva der er i tiden nu. Se og for hvorledes den alt
nu skal søke at skape energienes tilførelser til hva der så bliver til neste år, og neste år, og neste år. Der er
velsignede tider den bemøter. Viktig så at den ser en større opplevelse av sitt eget liv. At den ei betinger sitt
eget liv ut av sin nestes besluttsomheter. At den søker at se en større verdi av sitt eget selvs livs eksistens
vil være godt for den gudommelige frekvens og den gledefylte himmel. Leve således livet til større gleder og
disposisjoner. Her og nu

Jeg har ett spørsmål til, og det er i forhold til tid. I kort tid foran oss, så ligger det fantastiske tider og venter? Det er
korrekt! Hurra!!! Takk!

Ja det R. Hayétana

Spørsmål i forhold til sjelens oppgaver, og det med å ha veiledningen og ha den tiden til å la den prosessen skal gå som
den er tenkt, ut i fra da en er inkarner. Kan Iliuka si noe om? Der er viktig at den skaper erobringer inn i sitt liv.
At den kjenner differensen mellom hva hjertets viljer er, og hva intellektets viljer er. Den skal søke alt mere
at skape et erobret rum for at gjøre noget for at leve sin sjel, hvilket der og manifesteres til uttrykk gjennum
sitt hjertets lengsler. Leve sine lengsler, leve sine lyster og skape således en forventing inn i sitt eget selv, om
at den lever kun den halve del av sitt levende livs betingelser. Alle livsvesener på sin jord begrenser sin kraft
til utfoldelser. I den tid den vil se sitt levende potensiale, så skal den følge sin sjel og sitt hjerte. Der er alt
klokere at den òg ser demuligheter den ennu ei kjenner til vil der fødes under vegs på sine stiers utviklinger.
Kono ekatah.
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Tusen Hjertelig Takk! Så det er ikke for sent? Det er aldri for sent. Hver dag, nye muligheter? Så er det, til der bliver
moser på sjelen Takk for deres tålmodighet. Vi følger dine stier. Det vet den. Hjertelig Takk Iliuka. Kono ekatah.

Ja det er S. Jeg lurer på hvorfor vi har epilepsi, og hvorfor vi må tamedisin? Er det noe som kan gjøresmed det? Gjennum
tider, så er der menneskebarnet kan blive forblindet i hva der tales forpliktelser. Og der bliver tilfangetaget
i alt hva der må gjøres igjennom prestasjoner og innom korrekte energier. Alt hva der så forsnevres gjen-
num friheten til at noget begrenses igjennom hva der forpliktes til skaper der og blokkeringer for de små
kapillærer for hjernens struktur. En hjerne og ett organ vil der dog leve i en større frihets utfoldelse gjen-
num krativitet og gjennum impulsiviteter. Ei for hva der begrenses gjennum regelbundenhetens kraft. Der
igjennum hva der så blokkeres i små kapillærer skaper sådanne symptomer av epileptiske tanker. Alt hva
den og kan befrier er at gjøre alt større kapillærer for hva der er av huvudets senter. Dog ei er der alt der
kan reverseres. Noget kan der gjøres til mindre begrensninger her og nu. Noget kan der levendligjøres gjen-
num at kjenne hvorledes den ei behøver at kompensere noget for at søke oppmerksomheter. Alt er der en
levende substans den skal søke innom sitt eget liv og levendligjøre gjennum blodets forøkninger. Så vil der
stabiliseres. Kono ekatah. Takk!

Ja det er R.

Kan Iliuka dele noe med oss den effekten det har med å sove ute, kontra det å sove inne? I tiden den sovner inne så er
den død. (latter) I tiden den sover ute så er den alt lik den naken mottager den kraft der er av kosmos. Ei er
dennoget beskyttet av syntetiskemateriske bånd. Ei er denpåvirket avhvader tales elektroniske vibrasjoner
der er at tilføre instabiliteter i det naturlige hjertets rytmer, og alle organers rytmer. Alt mindre disturbens
alt levende kraft vil der være for legemet, og der er sunt at sove ute. Kono ekatah.

Hei G. her!

Jeg lurte på White Feather. Jeg tror han har en del høyere energier han har lyst til å føre… jeg vet ikke intensjonen, har
du noe Lik der omtales lik the spirit of The White Eagle. Så er der lik der og kan omtales lik der tales den
Jesu Kristi gestalt. Alt er der for at bringe en større dimensjon av et rent lys for menneskeheten. Viktig så
at den påkaller sin egen eksistens i sitt eget lys. Våge så at åpne sine gudommelige kilder, og våge således at
presenteres ut til sine nester. Der finnes ei nogen der er mer gudommelig en nogen annen. Alt er der at se,
om den betrakter ut av skaperens tanke, Så vil den se at de småmikroskopiske celler er meget like verd som
store giganter. En stor gigant kan ei være nogen stor gigant om den ei var ansamlet av små celler. Således
skal den og se; Flokkenes mentaliteter er at forenes i kraft av sitt selv, og at leve sitt hjerte efter hva der så
kjennes er godt for sjelen, det er at og søke at kjenne distanser mellom det at forblive i sin enehet og at søke
at sentrere sitt selv i sin flokk. Klokt vil der være at den ser at den all tid har noget at give til sine nester. Kono
ekatah. Tusen. Tusen takk!

Hei Iliuka.

I vår tid i Norge og i mange andre land så er kreft i dag veldig utbredt. Kan du si litt om årsaken til at det er så fremtre-
dende, eller hva vi kan gjøre? Kan du si litt omdet? Omder tenkesnoget lik primært så er der knyttet for hvorledes
menneskebarnet lever. Alt er knyttet og for hvorledes der tenker om sine føders kvaliteter, og tenker om sine
egne kvaliteter. All fornedrelse, om der er av selvet, om der er av føder. Alt skaper der ubalanser for cellenes
strukturer. Dog om den levde noget lik der før var. Lik tusener og atter tusener år tilbake. Så var der ei
så megen canser. Der er igjennum syntetiske tilførelser. Lik menneskeheten omskaper og søker at påvirke
cellenes delingsstrukturer og hva der søker igjenum interferens av elektroniske energier, magnetiske en-
ergier. Alt er der lik der påvirker legemets cellestrukturer. Forhøyede frekvenser og i den stor galaktiske
enhet påvirker og de små cellestrukturer for alt hva der lever på sin jord. Dog like fullt er der lik der er en
utvikling av tider. For den skulle vite om der nu i ett nu skulle åpnes en portal og der skulle nedstige en ne-
andertaler, så ville den ei utholde den frekvens der er på sin jord just nu. For alt er der tilpasset over tusener,
og tusener og tusener år. Således skal den leve ut sitt livs kvaliteter. Og så vil der være alt mindremuligheter
for canserens celle at utfoldes. Lever den sitt liv i verdighet og i gleder. Så vil der og være at kjenne en fred
inn i sitt eget selvs indre. Det er beskyttere for at unnvike canserens oppkommelser. En fornedrelse skaper
næring for cansercellens vokst. Kono ekatah. Tusen takk!

Hei Det er K!

Kan du si noe om lidelsen Hemokromotose? Vi ser. Noget er der befinnet noget for hormonelle påvirkninger
over tid. Det kan og være gjennum tilførelser av hormonelle forstyrrende energier. Det kan være dog gjen-
num spesifikke føder, overdrivelser av hva der tales salter, syntetiske salter og raffinerende produkter. Det
påvirker alt hva der er av den kjemiske og hormonelle forbindelse. Der kan påvirke òg blodets kvaliteter.
Kono ekatah.
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Så det betyr at man kan gjøre endringer via kosten? Det kan den. Korrekt! Takk!

Den skulle søke en chokolade (latter) Kono ekatah.

Det er A. K.

Bare først ett lite spørsmål, du sa vi skulle faste 3 ganger i året, men hvor lenge vil du anbefale og faste da? Vi ser der
var i 19 dager. 19 dager hver gang? Det er korrekt! Hver gang. (latter) Okei! … Så overlever den så vidt. (latter)
Og så kan den innhente sin kraft på 11 dager oppeholdelser, og så er der på’n igjen (latter) Ja det blir hardt det er.
Hvile nu dine tanker, for om den faster. Så skal den søke til hva der er av fruktenes juicer og hva der spesifikt
er avkokelser der inneholder avokado. Kono ekatah. Koke Avocado!!? Det kan den undre. Ja!

Det jeg egentlig lurte på var det strålingen i fra smartmeter, det påstås jo at den ikke er sterkere enn en mobil telefon,
men jeg har jo hørt andre som har fortalt at det avgir stråling flere ganger i sekundet faktisk, og at den strålingen er
veldig skadelig. Hva har du å si om det? Vi ser der kan være besværligt for enkelte individer der er av sensitiv
opplevelser. Dog omder nu tenkes i normale gjenomsnittelige behov, såmå den leve til den blivermange hun-
dre år innen den bliver kaputt. Og nu taler vi om menneskebarnet, og ei om måleren. Ja akkurat. Hvor sterk
er den strålingen i forhold til mobiltelefonen? Vi ser den er alt 11 ganger sterkere. Akkurat! Det sies at mobiltelefon
også er skadelig, blir det ikke da for mye stråling i forhold til kreft og slike ting? Så er der korrket. Dog der finnes et
spesifikt antistrålemiddel på din jord. Som er!? Chokolader! (latter) Ei skal den bekymres såmeget for bestrål-
ninger. Den skal alt mere søke at dvele tanker over hvorledes den anvender sine celufones. Hvorledes den
bringer distanser til teknologiske opplevelser kan være lik den òg sender sine teknologiske underligheter på
semester. Eller om den selv søker at lenges til naturen for uten sine elektroniske komponenter. En smart-
måler blir jo installert i huset, så vi kan jo ikke… når vi oppholder oss i huset, så må vi jo være i nærheten av den. Oki!
Jeg trodde dette var alvorlig jeg, men det er kanskje ikke det da? Ei er der så! Takk Iliuka! Takke ditt selv. Den kan
påstås at den er selv alt smartere enn det meter (Humring) Kono ekatah.

Hei Iliuka.

Hvor stort blir vi påvirket av våre skytsengler? Vi ser om der søkes i en overgivende tanke at åpne sine tanker for
mottakeligheter. Så er der òg lik der til hilses velkomment. Alt hva den og søker at se innom sitt eget selv er
ei gjennum beskyttelser. Dog der er gjennum overgivelser. At bære tillit til sin skaperkraft. At bære tillit til
sin egen guddommelighet at den selv er en del av den store intergalaktiske plan er òg at forbinde sitt selv til
sine voktere. De Archangel der er, er forbundet med en større dimensjon av livet, og således der kommer til
livet om den selv kjenner en lengsel for det. Kono ekatah. Takk skal du ha!

Hei igjen Iliuka.

Du snakket om orber i sted når vi hadde spørsmål om det, og så var du inne på at de kommer i forskjellige farger. Kan du
si noe om de som er blå, rød Der er høyere frekvenser alt efter høyere kolører. De hvite er de høyeste, de røde er
de varmeste luneste de varsomme. Hvilket der doge er av hastigheter de spinner. Om der spinner langsomt,
så er der lik der er lik en rød kollør. Om der spinner av en høy intensitet, så er der nesten så den ei kan se
der er gjennomskinnelig òg nesten noget hvit. Det er frekvenser og rotasjoner. Når du får blide på en søyle fra
hodet og opp, videre opp Forbindelser av kundalini energier er uendelig om den søker mot himmelen eller til
Moder Jord. Således er den forbundet. Ja! Takk! Hva kan du si om. Hvordan bør man kunne hjelpe de barna som
har melkeproteinallergi i dag. Er det noe man kan gjøre? Vi ser. Der er alt mere at se at der er i tidens fødsel noget
lik der er valgt av frøet for at beskytte sitt selv gjennum hva der tales indikasjoner for sjelen at de kjenner til
hva der er av Kaseinet og hva der er avmomenter i melkeprodukter der ei er av god kvalitet. Således ville der
være at den ser der kan tillæres en annen opplevelse av resistans imot hva der søker til andre spesifikke geite
oster. Så vil der være alt mere naturligt at se hva der er av de Grekiske fetaoster bliver òg alt større tilførelser
av oljer og ei syntetiske feter. Så bliver der alt lettere. Ei skal den ete hva der tales molekyler av melkens
produkter der er knust. Kono ekatah. Takk!

Det er A. K!

Kan du si noe om hva som kommer til å erstatte EU? Vi ser. Der er alt mere lik der tales en intergalaktisk influ-
ens. Hvilket den og ser en forenelse i hva der taler en ny dominans energi. Rikene der kommer sammen av
forbrødringer og forsøstringer, og hvorledes der nedbrytes av de grenser er efter at mynten har falt. Således
er der intet at strides for. Hvilket der og vil betinge en unison energi til hvorledes og hva der skal forvaltes.
Ei for at nogen få skal blive rike. Kono ekatah. Takk! Hvor lenge er dette til? Der er alt begynt

Takk Iliuka!

Hei Iliuka. Det er E!
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Afrika er ett spennende kontinent. Hva med blomstringen av, og vanntilførsel til ørkenområder, er det i gang og arbeide
med? Så er det. Kan du fortelle litt om det? Skal den til Afrikanske kontinenter nu? Ikke akkurat nå. Men jeg er litt
nysgjerrig i forhold til Dveler den tanker på at blive nogen Elefant i neste inkarnasjon? (latter) Ja hvorfor ikke!!
De har så fin snabel. Hvile nu dine tanker. At se alt hva der omdannes innomklimatenes forendringer er òg hva
der tilføres de store tørrede stepper alt flere fuktigheter. Så vil der meget vokse, for fremtimens kontineter
for fødevarer er de Afrikanske stater. Ja! Nettopp! Kono ekatah. Takk!

Vil Euroen nå kollapse? Den er alt begynt! Når vil det skje? Hvile dine tanker. Ei skal den søke at tenke så meget
for investmentav sådankvalitet. Alt hvadenskaperenbevarelse erògat seatder erde store strukturer ikring
bankerderbliver at falle altmere enmynteverdier. Blir det krig i Europa? Korrekt! I hvilket tidsperspektiv? Vi ser
der alt nu er det. Alt hva der skapes rebellenes tanker er og noget der stiger frem i en større ekstreminitet
innum hva der tales de politiske stater. Hvile du dine tanker og se, alt vil der være for at skape en større
synlighet for ytterligheter. Så vil der forenes og skapes en ny stabilitet. Takk skal du ha Kono ekatah.

Ja det er R.

Har du noe du kan si i forhold til fjellområdet Børgefjell? Vi har snakket litt om det her, og det er ett veldig godt område
å ferdes i. Så kan der tales. Alt er der og de pulsasjoner ikring hva der tales Rengbuedalens senter er noget
der vokser i tiden, for der er gamle inkarnasjoners minner der vil gjennfødes i denne tids opplevelse. Der
igjennum er der òg lik gjenbyggelser av de trigonale energier knytet for en del av det oktogram vi har talt om
førut. Pentagrammets tid hviler så vil der vokse i en stadig høyere frekvens, og der er i den ene krets. Så er
der for Birketinder alt vil der være en naturlig respons gjennom òg tentakler meridianer for Moder Jord der
skaper en sådan frekvens mottagelighet for de der søker. Der er lik luftens kvaliteter og der er for hva der er
renet av en eldet urtid der var. Kono ekatah. Tusen takk!

Hei igjen det er G. her.

Det har vært mye oppe i media dette med å slakte ned store reinsdyrstammer på grunn av en sykdom som har kommet.
Jeg regner med og frykter at det er ikke nok med å slakte ned de dersom man skal stoppe Så er der korrekt. Lik der
er lik symptomer der innbefattes for mange levende pelsvesener på sin jord. Der vil være noget lik der tales
tiltak av nød. Dog ei vil der forløse symptomets art. Der er alt mere lik der må bestrebes en større balanse i
hva der forvaltes av antall dyr der skal bevære for naturen at beites. Således vil der og komme en tid hvor der
behøves at tilbakehentes alle får tilbake til hvor de skal leve og ei i naturen. Ja takk skal du ha!

Nu er tiden for at hvile sine tanker. Vi ser nogen hungrer. Nogen kjenner behov for at levendliggjøre sine
vandrestaver. Nogle kjenner behov for chokolader (latter)

I den tid den strider, så skal den kjenne alt dypere innom sine kilder efter sitt eget lys, værene om sine kilder
og verne om sin egen kraft lik den ei blindes av sine nester. Lik den følger sine egne stier. Ei skal den vandre
efter nogen annen på sine stier. Se alt hva der er betinget for sjelens viljer. Se alt hva der til strømmer lik den
tror der er tilfeldigheter. Dog intet er tilfeldig. Alt er efter en større dimensjonel plan for livets eksistens. Leve
den sjels kvaliteter, og ånde for livets opplevelser så er den klok. Vi takker for ildens lys. Alt hva der levedes,
vi takker for kristaller der vel er programmert. Vi takker for blommens kraft. Vi takker for menneskebarn
og alt hva der søkes og undres for. Innånde livets betingelser og søke ei at begrense sitt eget utfoldelse. Vi
takker ilden og alt hva der opplysedes. Heliget være dette kammer. Heliget være det hjerte der vil stå opp på
ny og på ny og på ny. Verne om hjertet, der er for sine omgivelser og i sitt sanne senter, og bære fred for den
tid den lever. Tro ei alt hva den hører. Tro ei alt hva den ser. Dog kjenne en visshet i hva den fornemmer inn i
sitt eget senter og forene eders tanker.

Konu Ekatah.
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